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Mehmet
Kurtoğlu

<< HABERİ 10’DA

  

Mehmet
ERDEMOĞLU

ADIYAMANLI ÖĞRENCİ
TÜRKİYE 5’İNCİSİ OLDU

Çocuklar, Haliliye Belediyesi
ile sporla tanışıyor

<< HABERİ 6’DA

BAŞKAN KUŞ 
ÖDÜLLENDİRDİ

Celal
Topkan

Kemal 
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UNUTMAYACAĞIZ’
TOPÇU ‘Hüseyin Cavid’i

CUMHURBAŞKANI
Başdanışmanı Yalçın
Topçu Azerbaycanlı şair-
yazar Hüseyin Caid’in
şehadetinin yıl dönü-
münde bir mesaj yayın-
layarak Azerbaycan’ın
azatlığının önderlerinden
Hüseyin Cavid’i unutma-
yacağız dedi.

Topçu mesajında
şunları söyledi ‘

Diktatör Stalin'in em-
riyle Sovyet Rusya işga-
lindeki Türk Soylu Ziyalı-
lara karşı başlatılan kı-
yım katliam ve zulüm yıl-
larında, Türk Dünyasının
büyük şairi ve yiğit evla-
dı Hüseyin Cavid’te 1938
de tutuklanıp sekiz yıl
ceza verilerek Magadan
cezaevine konulmuş,
oradan da Sovyet Rus-
ya’nın vahşet Kampı
olan Irkutsk’a gönderil-
miştir.

Türk dünyasının ce-
sur kalemi, yiğit sesi 24
Ekim 1882 Nahçıvan do-
ğumlu Hüseyin Cavid
eşi ve iki çocuğu ile bir-
likte yaşamış olduğu acı
ve zulümlerle dolu haya-
ta 1941 yılında 59 yaşın-
da veda ederek Hakka
yürümüş, doğumunun
100. yılında Can Azer-
baycan’ımızın ulu önderi
Türk dünyasının büyük
devlet adamı merhum
Haydar Aliyev tarafından
naaşı Sibirya’dan alına-
rak doğduğu toprağı
Nahçıvan’a getirtilmiştir.

Eserlerinin çoğunu
çok sevdiği Türkiye
Türkçesi ile kaleme alan
büyük münevverimizi en
çok etkileyenlerin başın-
da Türk dünyasının fikir
münevverlerinden birisi
olan Atamız İsmail Bey
Gaspıralı’dır.

Vali ÇUHADAR ‘ İHTİYAÇLAR
YERİNDE TESPİT EDİLİYOR’

KARAKÖPRÜ’DE SICAK
ÇORBA İKRAMI

Aralık Ayı ile 
İlgili Mülahaza

2023 Seçim 
sonucu

Çocuk
evlilikleri

Kalemin ve 
kelamın onuru!

113    2 Ocak 2023

mehmet Kuş’ hİZmeTTe
GenÇLer ÖnCeLİğİmİZ oLdU’

<< HABERİ 10’DA

yalçın ToPÇU ‘Kırım 
İlhakını Tanımıyoruz’

<< HABERİ 4’DE

8

Ahmet Aydın ‘Adıyaman’ı çıkmaz
Sokak olmaktan kurtardık’

TBMM Milli savunma
komisyon başkanı ve AK
parti Adıyaman milletvekili
Ahmet Aydın AK parti iktidarı
öncesinde ADIYAMAN ÇIK-
MAZ SOKAK diye bir tabir
vardı. Kâhta’dan öte kara
yolu bağlantısı feribotla
sağlanıyordu. AK parti olarak
Nissibi köprüsü ile Adıya-
man’ın kaderini karayolunda
değiştirdik artık Adıyaman
çıkmaz sokak değil dedi.
Hafta sonlarını seçmenleri zi-
yaretle geçiren Ahmet Aydın
bu hafta AK parti gurup
toplantısı olmamasını da fır-
sat bilerek temaslarına hafta
içi de devam etti. 
Sincik Gerger ziyaretlerinin
ardından Kâhta’da
temaslarını sürdüren Ahmet
Aydın beraberinde AK parti
Adıyaman İl başkanı Mehmet
Dağtekin ve Adıyaman
belediye başkanı Süleyman
Kılıç’la AK parti Kâhta ilçe
başkanlığında düzenlenen is-
tişare toplantısına katıldı.

<< HABERİ 6’DA

ADIYAMAN’IN Samsat ilçesi belediye
başkanı Halil Fırat 2023 yılında aynı
kararlılıkla çalışarak hizmetleri katla-
yarak yolumuza devam edeceğiz dedi.
Samsat belediye başkanı Halil Fırat
2022 yılı çalışmalarını ve 2023 hede-
flerini gazetemize açıkladı.1988 yılında
sular altında kalarak adeta yolan Sam-
sat ilçesinin, 2017 ve 2018 yıllarında
ard arda yaşadığı depremlerle
sarsıldığına dikkat çeken Fırat, Samsat
İlçeyi büyük çabalarla ayağa kaldırdık-
larını ifade ederek şunları söyledi. ‘…
20223 yılının bütün hemşerilerimize
hayırlı uğurlu ve mutlu bir yol olmasını
temenni ediyorum. 

halil Fırat ‘2023’te hizmet
katlanarak devam edecek’

<< HABERİ 15’DE

MERİNOS HOLDİNG YÖN. KUR.
BAŞKANI ALİ ERDEMOĞLU

‘mehmet erdemoğlu
ilkeleriyle yaşıyor’

<< HABERİ 12’DE

AyhAn: Azerbaycan-Türkiye
Kardeşliği ebedidir

<< HABERİ 2’DE

haliliye ’de ‘haydi 
Çocuklar müzeye’ projesi

<< HABERİ 7’DE

AdıyAmAn’A modern
hAyvAn bArınAğı 

<< HABERİ 7’DE

TÜRKİYE 
YÜZYILINA

DOĞRU

LİDER
MUHSİN 

YAZICIOĞLU

2022 yılı
acılarla bitti

Fatih
KARAGÖZLÜ

Sağlık sisteminde
hekimler, ilaç ve

diğerleri

Halil
BAYRAM

Mustafa
KOCATÜRK...

BAŞYAZI
Yalçın

TOPÇU

Z.Abidin
KIYMAZ
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Kemal
KUTLU

2022 yılı
acılarla bitti

2022 yılını uğurladık 2023 yılına girdiğimiz
saatlerdeyiz. Bazen üzüntülü, bazen de
keyifli günler geçirdik. Aslında son üç yıl
pandemi başta olmak üzere bir çok neden
dolayı pek de iyi geçmedi desek daha
yerinde olacak. Yeni ‘ yenilik getirir ‘ man-
tığıyla iyimser düşünmek istiyorum. Büyük
çoğunluğumuzun bitse de kurtulsak diye
baktığımız 2022 yılını tamamlarken Ay-
dın’da bir resteurantta meydana gelen pat-
lama ’da 6-7 kişinin ölmesi, hemen aynı gün
İzmir’de bir inşaatta vincin düşmesi sonucu
6 işçimizin vefat etmesi 2022 yılında
acımızı büyüttü. İnşallah 2023 yılında ben-
zer şeyler yaşamayız diye ümit ediyorum.
2022 yılı tüm zorlukları barındıran bir yıl
oldu. Özellikle ekonomik açıdan bakarsak
çok sıkıntılı süreçlerden geçtik. Enflasyonun
yüksek olması, hayat pahalılığı, ev gereç-
lerindeki başta artışlar olmak üzere, bu fiat
artışları birçok kesimi zora sokan gelişmel-
erdi.2022 Yılının son haftalarında asgari
ücretteki artış, önemli bir kesimi ilgilendiren
EYT meselesinde (emeklilikte yaşa takılan-
lar) yaşanan gelişme yeni yılın bir nevi
hediyesi oldu.Yeni yılın tüm insanlığa barış,
kardeşlik ve sevgi ikliminde daha iyi yaşanır
bir yıl ve dünya olmasını diler, en içten
duygularımla kutlar, saygılarımı sunarım.

KUTLAMA
2023 yılının bütün 

vatandaşlarımıza, Adıyamanlı, 
Çelikhanlı hemşerilerimize, 

Odamız üye ve yöneticilerine 
sağlık, huzur ve mutluluk 
dolu bir olmasını dilerim.

Abdurrahman Kaya
Çelikhan Ziraat Odası başkanı

KUTLAMA
2023 YILININ Türk-İslam âlemine,

Adıyamanlı hemşerilerime, 
Kooperatifimiz üye, yönetici, çalışan

ve esnaflarımıza hayırlı uğurlu,
bereketi bir yıl olmasını dilerim

Mustafa SALMAN
Adıyaman Yeni Esn. ve Sant. Kredi ve 

Kefalet Kooperatif Başkanı 

AYHAN: Azerbaycan-Türkiye
Kardeşliği Ebedidir

GAP gazeteciler birliği genel başkan yardımcısı Mustafa Saim Ayhan HEP ( Hak Adalet Partisi ) 
Genel Başkanı Akademik Ali Insanov ‘u Hak Adalet Partisi Merkez Karargâhında ziyaret etti.

HAK Adalet Partisi genel Merkez Karargâhında
yapılan görüşmede modern Türk dünyasının
sorunları, İki kardeş ülke olan Türkiye ve Azer-
baycan'da yaşanan olaylar, kazanılan başarılar,
bütün alanlarda yapılan gelişimler ve son olarak
Azerbaycan'ın Vatan Savaşı'ndaki büyük zaferi
ele alındı. Türk dünyasına duyarlı GAP gazete-
ciler birliğinin genel başkan yardımcısı gazeteci
Mustafa Saim Ayhan  GAP Gazeteciler Birliyi və
onun faaliyeti hakkında bilgiler verdi.
Türk halkının Azerbaycan Türklerine olan
sevgisinden, halklarımız arasında gittikçe artan
birlik ve beraberliğe sevdasına her zamankinden
daha fazla ihtiyaç duyulduğunu bildirdi.
Haqq Adalet Partiyasına çalışmalarında
başarılar diledi ve dostluk ilişkilerinin daha da
geliştirilmesinin önemli olduğunu kaydetti.
Toplantıya HEP Nahçıvan Bölge Merkezi
Başkanı ve partinin Yönetim Kurulu Üyesi Prof.
Dr. Nazile Abbaslı da katıldı. Görüşme sonrası
gazetemize değerlendirmede bulunan GAP
gazeteciler birliği genel başkan Yardımcısı
Mustafa Saim Ayhan ‘Azerbaycan-Türkiye
kardeşliğinin pazara kadar değil Mezara
kadardır’ diyerek Şunları söyledi ‘ Azerbaycan
Anadolu’nun Türk dünyasına açılan kapısıdır.

Türkiye-Azerbaycan ilişkileri son yıllarda artarak
yükseldi. Karabağ zaferiyle bu dostluk zirve
yaptı. Türkiye-Azerbaycan ilişkileri artarak
devam edecektir. Bizim dostluğumuz pazara
kadar değil, mezara kadardır.
Türkiye-Azerbaycan arasındaki dostlukların
gelişmesi için bizlerde cemiyet olarak gayretliyiz.

İki defa Cemiyet olarak Azerbaycan’a geldik.
Gördüğümüz gelişmeleri Türk kamuoyu ile pay-
laştık. Meslektaşlarımız arasında ilişkileri
geliştirdik. Bu gün Hak ve Adalet partisi genel
merkezini ziyaret ettim ve yararlı bir görüşme
oldu’ dedi. 
Haber: GAP OLAY (NAZILE ABBASLI)

Haliliye’ye Kapalı Semt pazarı hizmeti
HALILIYE Belediye Başkanı Mehmet Canpolat’ın talimatlarıyla
mahalle sakinlerinin talebi yönünde kazandırılan Ahmet Yesevi
Kapalı Semt Pazarı, Cuma günleri hizmet veriyor. Hem pazar
esnafının hem de vatandaşların gönül rahatlığıyla alışveriş yap-
tığı Kapalı Semt Pazarından vatandaşlar memnun.
Ahmet Yesevi Mahalle sakinlerinin talebine kayıtsız kalmayan
Haliliye belediye Başkanı Mehmet Canpolat içerisinde Kapalı
Semt Pazarı/Otopark, Sosyal Yardım Kompleksi (Aşevi, Sosyal
Market, Glutensiz Ekmek Fırını) bulunan Ahmet Yesevi Kom-
pleksi tamamlanarak hizmete girdiğini açıkladıı.
Sosyal Yardım Kompeksinde çalışmalarda sona gelinirken, Ka-
palı Semt Pazarı vatandaşların hizmetine sunuldu. Cuma gün-
leri hizmet veren Kapalı Semt Pazarı ile zor şartlarda kurulan
çadırlardan kurtulduklarını ifade eden vatandaşlar, gönüllerince
alışverişlerini yapıyor. Güvenlik kamerası ve aydınlatma sistem-
leriyle modern bir alanda pazar alışverişlerini yaptıklarını kayde-

den vatandaşlar ve pazar esnafı, Haliliye Belediyesine ve
Belediye Başkanı Mehmet Canpolat’a teşekkürlerini iletti.
Şanlıurfa Pazarcılar Dernek Başkanı Mehmet Emin Kızılateş
ise, “Ahmet Yesevi Mahallesinde olan çalışmasından ötürü
Haliliye Belediye Başkanı Mehmet Canpolat’a sonsuz teşekkür-
lerimi sunarım. Ahmet Yesevi Mahallesine güzel bir pazar
kazandırdı, vatandaşlara ve esnafa kazandırdı. Başkanımıza
esnafımız, mahalle sakinleri adına teşekkür ediyorum. Gerçek-
ten yazın bizi toz, dumandan, kışın çamurdan kurtardı. Güzel bir
hizmet oldu. Temiz bir yerde satışlarımız devam ediyor” diye
konuştu.
Öte yandan, toplam 10 bin metrekare alan üzerine inşa edilen
Ahmet Yesevi Kompleksinin içerisinde Aşevi, Sosyal Market,
Glutensiz Ekmek Fırını bulunan Sosyal Yardım Kompleksi
Bölümü ise kısa süre içerisinde hizmete sunulacak.
HABER: GAP OLAY
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Zeynel abİDİn
kıYmaZ
LİDEr

muhSİn 
YaZıCıOĞLu

muHsİn Başkan saat 02:00 de uyur, Saat
02:30’da kapı çalar, iktidarın iki bakanı
Mehmet Keçeciler ve Lütfullah Kayalar ve
iki vekili Muhsin Başkanı ziyarete gelirler.
muHsİn yAZıCıOĞLu

doğumu: 31 Aralık 1954
şehâdeti: 25 mart 2009

Tarih, 9 Nisan 1987… Muhsin Yazıcıoğlu
Mamak askeri cezaevinden tek gün ceza
almayarak tahliye edilir. Kendisini
karşılayanlar bir konvoy ile Sivas’a gelir-
ler…
Gece saat geç saatlerde karşılama pro-
gramları biter ve abisi Yusuf Yazıcıoğlu’nun
evine gidilir.
Muhsin Başkan saat 02:00 civarlarında
uyumaya başlar. Saat 02:30’da kapı çalar
ve iktidar partisinin iki bakanı(Mehmet
Keçeciler ve Lütfullah Kayalar)  ve iki vekili
Muhsin Başkanı ziyarete geldiklerini söyler-
ler. Muhsin Başkan uyandırılır… Mehmet
Keçeciler, kendilerini Başbakan Turgut Öza-
l’ın gönderdiğini ve konuşmalarının onun
konuşması olduğunu söyler ve Muhsin
Başkanı etkin bir görevde iktidar partisine
davet eder...O gün 7 yıldan fazla yattığı
cezaevinden yeni çıkan 33 yaşındaki
Muhsin Başkan, iktidarın o iki bakanını ve
dolayısıyla Başbakanını reddeder. Muhsin
Başkan vakıf kurup cezaevindeki ülkücülere
ve mağdurlara bakacağını ifade etmesi üz-
erine Mehmet Keçeciler son bir ümit ile
“Başkanım, Fakir Fukara Fonu'nu size
bağlarız, istediğiniz âileye istediğiniz
yardımı yaparsınız!” der. Muhsin Başkan,
ceketinin cebinden bir miktar para çıkarır ve
o iki bakana derki “Ankara’dan Sivas’a
gelirken beni karşılayanlar, bana sarılırken
ceketimin cebine para koydular, ben bu par-
alarla vakıf kuracağım ve arkadaşlarıma
helâl para ile yardım edeceğim!” der...

Cezaevindeki ülkücülere yardım etmek için
kurulan "Selçuklu Sosyal Güvenlik, Eğitim
ve Kültür Vakfı" (SOGEV) o günkü paralar
da kullanılarak kurulur ve Muhsin Başkan
arkadaşlarına helâl para ile yardım eder...
O gün iktidarın o iki bakanı 33 yaşındaki bir
kahraman tarafından reddedilince
muhtemelen evden çıkarken içlerinden hem
kızmış, hem de ne iş bilmez adam
demişlerdir. Ama bugün o iktidarın ve o iki
bakanın adını hatırlayabilen bile yok…
Buna karşın Muhsin Yazıcıoğlu şehit
edildiğinde dünyada bile olmayan 13 yaşın-
daki gençler Liderimiz Muhsin Yazıcıoğlu
diyor…  
Gerçek Liderler sandıklardan yüksek oy
alanlar değil, vefat ettikten yıllar sonra fikir-
leri yaşayanlar ve en kritik meselelerde
geriye dönülüp acaba ne demişti diye
bakılanlardır…
Üç asırdır adam kuraklığı yaşayan
topraklara yağmur bereketi olan adam
gibi bir adamdı muhsin yazıcıoğlu...

Kıble yürekli, "Gül" gönüllü, Hilâl bakışlı,
Hz. Hamza duruşlu, bozkurt tavırlı, "İ'lâ-
yı Kelîmetullah için nizâm-ı Âlem
Ülküsü"nün  hâdimi muhsin başkanım,
doğum günün kutlu olsun…  

(Paylaşım: duran AHrAZ)

Muhsin başkan ‘bir ELİmE GÜnEşİ, bİr
ELİmEdE Ay’ı dA KOysAnıZ bEn bu
dAVAdAn VAZGEÇmEm ’diyen Resulün
davasını bizzat yaşama gayretine şahidiz
Yüce rabbim bizi affetsin, biz İslam’ı sakal
bırakmak, cübbe giymek ve uzun minare in-
şaat etmek olarak algıladık. O gün
Mekke’nin hakim güçlerinin her teklifine
balıklama atlayan halimizle Allah(C.C.) tan
bağışlanma diliyoruz.

2 Ocak 2023
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KUTLAMA
2023 yılının bütün 

vatandaşlarımıza, Adıyamanlı
hemşehrilerimize, odamız üye 

ve çalışanlarına hayırlı ve 
uğurlu bir yıl olmasını dilerim.

Rıdvan TORUNOĞLU
ATSO Başkanı

TOPÇU ‘Terör örgütlerinin
Kökü Kazınacaktır’

CumHurbAşKAnı Başdanışmanı Yalçın
TOPÇU Suriye Türkmen Meclisi 6.olağan
genel kuruluna gönderdiği mesajda ‘terör
örgütlerinin kökü kazınacaktır’ dedi.
Suriye Türkmen Meclisi 6'ncı Olağan Genel
Kurulu toplantısı Çobanbey'de yapıldı. Yeni
Türkmen Meclisi Başkanı olarak Mehmet
Türkhan seçildi.
Toplantıya, Türkiye’den Dışişleri Bakanlığı
Suriye Genel Müdürü Selçuk Ünal, Kilis Valisi
Recep Soytürk, Kilis Vali Yardımcısı Sertaç
Kırçuval, Gaziantep Vali Yardımcısı Anıl Alka
iştirak etti.
Suriye Türkmen Meclisi 6'ncı Olağan Genel
Kurulu toplantısına davet edilen fakat daha
önce belirlenmiş programları ve özel maz-
eretleri nedeniyle katılamayan Cumhur-
başkanı Başdanışmanı Yalçın Topçu kongre
divan başkanlığına gönderdiği mesajı 6.ola-
gan genel kurul açısında okundu ve salonda
büyük alkış aldı.
Cumhurbaşkanı Başdanışmanı ve eski Kültür
bakanı Yalçın Topçu mesajında şunları söyledi 
“Suriye Türkmen Meclisi 6.Olağan Genel Ku-
rulu Divan Başkanlığına
Sayın Başkanım.
Değerli davetinizi aldım. Daha öncesinden be-
lirlenen programım nedeniyle aranızda ola-
madığım için üzgünüm.
Türkiye, devlet millet el ele, kardeş olduğu
Suriye halkının çektiği acıları maddi ve manevi
olarak “Türk Samimiyeti” ile paylaşmaktadır.
Türkiye; Arap, Kürt, Türkmen, Çerkez, Ezidi ve
Keldanilerin yaşadığı bu komşu ve kardeş
ülkede, hemen barışın ve esenliğin hakim ol-
ması, toprak bütünlüğü korunarak adil bir
siyasi çözümün gerçekleşmesi için çabalarını
sürdürmeye devam etmektedir.
Türkiye, Suriye topraklarında ve sınırlarımızın
dibinde on binlerce kilometre ötelerden gelen-
lerin beslediği, hem Suriye halkının hem de
Türk halkının canına malına ve kutsallarına
saldıran terör örgütlerine, uluslararası
hukukun meşruiyeti dâhilinde asla müsamaha
göstermeyecek, köklerini kazıyacaktır.
Suriye Türkmen Meclisi 6.Olağan Genel Kuru-
lunun, Suriye’nin asli unsuru ve kadim halkı
Türkmen kardeşlerimizin haklı davalarını daha
da güçlendireceğine olan inancımla,

Suriye’nin ve Türkmen halkının birliğine ve
dirliğine vesile olmasını diliyorum.
Şehitlerimizi rahmetle anıyor, gazilerimize

sağlık ve esenlikler diliyor, değerli heyetinizi
saygıyla selamlıyorum.” dedi.
Kaynak: GAP olay gazetesi

Cumhurbaşkanı
başdanışmanı 
Yalçın TOPÇu 

Kılınç, değerlendirme
toplantısı yaptı

AdıyAmAn Belediye Başkanı Dr. Süleyman
Kılınç, Adıyaman Belediyesi’nde görev alan birim
müdürleriyle planlama ve süreç yönetimi toplan-
tısında buluştu. Belediye birimleri tarafından
devam ettirilen ve planlanan projelerin değer-
lendirilmesi amacıyla Adıyaman Belediye
Başkanı Dr. Süleyman Kılınç, planlama ve süreç
yönetimi başlığıyla istişare toplantısı gerçekleşti.
Türkiye'de sadece Adıyaman Belediyesi’nin yap-
tığı planlama ve süreç yönetimi programı
çerçevesinde belediyedeki birimlerin sürdürdüğü
ve planladığı projelerin değerlendirildiği toplan-
tıda konuşan Kılınç, "Şehrimize daha kaliteli ve
verimli bir şekilde hizmet verebilmek adına
başkan yardımcılarımız ve birim müdürlerimiz ile
değerlendirme toplantısı gerçekleştirdik. Yap-
tığımız hizmetlerin hangi durumda olduğunu ve
ileriye yönelik yapacaklarımızı konuştuk" şek-
linde konuştu. Kaynak:PHA
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Fatih
KARAGÖZLÜ
Sağlık sisteminde
hekimler, ilaç ve

diğerleri

HErkESE yeniden merhaba. Geçtiğimiz
günlerde bir sosyal medya kullanıcısının
benim gibi hekim haricinde sağlık sektörü
çalışanları arasında viral olan bir gönderi
hakkındaki düşüncelerimi paylaşacağım. 
Söz konusu gönderiyi kısaca açıklamak
gerekirse ülkemizde diyetisyen, fizyoter-
apist, psikolog gibi meslekleri yazmanın ah-
maklık olduğunu söylüyor. Sebebini ise
şöyle açıklıyor; bu meslekleri uygulayan uz-
manlar ilaç kullanmıyor, el becerisi, analiz,
sözel destek gibi yeteneklerini kullanıyor.
Yani ilaç sanayisine çalışmıyor. Ülkemizde
ise sağlık sektörü ise ilaç sanayisi üz-
erinden ilerliyor. Obezite zayıflama çayları,
kas-iskelet sorunları kas gevşetici, stres an-
tidepresan gibi ilaç ve türevi çözümlerle te-
davi edilmeye çalışılıyor. İlaçlarla tedavinin
de kronik hastalıklarla savaşmada yeterli ol-
mayacağını belirtiyor.
Şimdi bu konu hakkında benim de yıllardır
dile getirdiğim bazı gözlemlerim var.
Amerika’da FDA (Türkçe açılımı Gıda ve
İlaç İdaresi) diye bir kurum var ve federal
yönetime bağlı. Amerika’da gıda, ilaç ve
gıda destekleri üzerinde tek yetkili kurum.
Piyasa yeni bir ilaç veya gıda desteği mi
çıkaracak bir firma, gerekli testler vb. işlem-
leri denetleyen kurum bu kurum. Ayrıca
piyasadaki doğal veya fabrikasyon insan
besini ürünlerini de denetliyor. Güvenilir
olarak onayladığı ilaçları da tüm dünyanın
takip edeceği kadar otoriter bir kurum. 
Ancak Amerika’yla ilgili şöyle bir durum da
var. Doğa kaynaklı ürünler patentleneme-
zler. Örnek vermek gerekirse zencefilin içer-
iğini inceleyip bunu ilaç gibi yapmak
istersen ürününü isteyen herkes üretebilir
ve tüm ar-ge harcamaları senden çıkar. Bu
nedenle ilaç firmaları yapay maddelerden
üretilmiş ilaç geliştirmeye odaklanır. Sonu-
cunda ise aynı işlevi yapabilecek zararsız
doğal bir bileşik olsa bile biz yan etkileri
olan yapay bileşikleri ilaç olarak kullanıy-
oruz.
Ülkemizde ise ilaç ile ilgili otorite Sağlık
Bakanlığı, gıda destekleriyle ilgili otorite
hem Sağlık Bakanlığı hem de Tarım ve
Orman Bakanlığı. Bizim sistemimizde
ancak şöyle bir sorun var gıda desteği üreti-
cileri Sağlık Bakanlığı onayının daha uzun
ve zorlu bir süreçten geçmesi nedeniyle
Tarım ve Orman Bakanlığından onay al-
mayı tercih ederler. 
Diğer bir konuya gelirsek gelişmiş ülkelerde
sağlık sisteminin önemli bir parçası olan
meslekler ülkemizde ihmal edilmektedir.
Neredeyse tamamen hekimler üzerinden il-
erleyen tedavi sistemi, ilaç kullanımını
zorunlu hale getirmiştir. 
Buraya kadar anlattıklarımı sentezlersek
şöyle bir sonuca ulaşıyoruz. Dünyada doğal
ürünlerin sağlık üzerine etkilerine yeterince
araştırma yapılmıyor. Ülkemizde tedavi sis-
temi ilaç üzerinden ilerliyor. Ayrıca yeterince
araştırılmamış ve denetlenmemiş zayıflama
ilacı-çayı gibi ürünler piyasada dolaşıyor.
Yani ülkemizdeki sağlık sorunu tek bir ne-
denden kaynaklanmıyor. Bugün Avrupa’nın
obezite birincisiysek bu “zaferimiz” çok
“güzel” çalışmamızdan kaynaklıdır. Evet
sağlık alanında yaklaşık 20-30 yıllık bir
süreçte ilerledik ancak bu gelişimi göster-
meden önce biz demek ki gelişmemiş
ülkeler standardında bir sisteme sahipmişiz
demek olur. Eğer daha sağlık sektöründe
daha da gelişmek istiyorsak bazı reform-
ların yapılması şart. Hekim harici sağlık
mesleklerine gereken önemi, yetkiyi ve
atama miktarını vermek, FDA gibi gıda, ilaç
ve gıda desteği denetimi ve onayında tek
ve yetkin bir otorite oluşturmak, tüm sağlık
çalışanları için kendilerini geliştirmeye ve il-
erlemeye zorlayacak eğitim ve sistem
düzenlemelerinin sağlamak, üniversitelerde
birbirinden kopya sağlık bilimine hiçbir
katkısı olmayan araştırmaların önüne
geçmek ve ayrıca tıp bölümünde olduğu
gibi diğer sağlık bölümlerinde de minimum
tercih sıralaması getirmek gibi benim bile
aklıma gelebilen çözümlerin uygulanması
bizi sağlıkta hem sistem hem de bilim
açısından çok daha ilerilere taşıma potan-
siyeli olduğuna inanıyorum.Hazır sağlık
konusunda güzel bir ivmelenme kazan-
mışken bunu kaybetmemiz hem ülkemiz
hem de halkımız için çok büyük bir kayıp
olur. Gerçi çok uzun zamandır mecliste ve
siyasette fazlaca koltuğa sahip olan hekim-
ler sisteminin ne kadar değişmesini isterler
bu konuyu onlara bir sormak gerekir. Bah-
setmediğim son bir konu daha var. Ülkem-
izde zeki çocukların tıp ve mühendislik gibi
bölümlere gitmelerini istiyoruz. Peki ya
siyasi bilimler, bu bölüme de daha ortalama
çocuklarımızı gönderiyoruz. Belki de soru-
nun en başı budur. Siyaseti en zekilere
veya bu konu üzerine yetişmiş insanlara
emanet etmekte zorlanıyoruz ne yazık ki.

Yalçın TOPÇU ‘Kırım 
İlhakını Tanımıyoruz’

Ukrayna Cumhurbaşkanını Zelensky’nin
Kırım Daimi Temsilcisi Tamila Tasheva ve
beraberindeki heyeti Cumhurbaşkanlığı kül-
liyesindeki makamında kabul eden Cumhur-
başkanı Başdanışmanı Yalçın Topçu
‘Kırım’ın işgal ve ilhakını tanımıyoruz ’dedi.
Topçu kabulde şunları söyledi 
“Dünya biliyor ki; Cumhurbaşkanımız Sayın
Recep Tayyip Erdoğan’ın da ifade ettikleri
gibi, Kırım’ın kadim halkı, Tatar soy-
daşlarımızın güvenliği ve esenliği, Türkiye
devletinin ve milletinin öncelikleri arasın-
dadır. Türkiye; Kırım dâhil, Ukrayna toprak-
larının yasa dışı ilhakını, işgalini ve yapılan
referandumları asla kabul etmedi ve et-

miyor, Ukrayna’nın toprak bütünlüğünü her
daim savundu ve savunmaya da devam
ediyor.
TÜrkİyE BarIŞ İÇİn ÇaBa GÖS-
TErİyOr
Türkiye; komşu olduğu iki ülke arasında
devam eden, başta kendilerine, bölgeye ve
dünyaya da zarar veren, sivil kayıplara,
ekolojik faciaya neden olan bu savaşın
barışla neticelenmesi için gayret ve ça-
balarını sürdürmeye devam ediyor.
Nazik ziyaretiniz için teşekkür ediyor, şah-
sınızda bütün Ukrayna halkının yeni yılını
kutluyor,2023 yılının onlar için barışın, re-
fahın ve esenliğin hâkim olacağı bir yıl ol-

masını diliyorum.” 
rECEP TayyİP ErDOĞan’a 
TEŞEkkÜr EDİyOrUZ
Ukrayna Cumhurbaşkanının Kırım Daimi
Temsilcisi Tamila Taşeva Topçu’ya kabulü
için teşekkürlerini ileterek,  Rus esaretindeki
Kırım Tatar siyasi tutsakların listesini verdi.
İkinci Kırım Platformu Zirvesi'ne katılımın-
dan, Ukrayna ve Kırıma olan desteğinden
dolayı özellikle Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan'a teşekkürlerini ifade etti.
Topçu’nun heyete Cumhurbaşkanı Er-
doğan’ın adına taktim ettiği hediyelerle
görüşme tamamlandı.
HaBEr: GaP Olay GaZETESI

KUTLAMA

Fermani ALTUN
Dünya Ehlibeyt Vakfı

Genel başkan

2023 yılının bütün insanlık âlemine barış huzur ve 
mutluluk dolu bir yıl olmasını dilerim.
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KUTLAMA

Kad.Doğ.Uzm. Dr.Mehmet SALICI
Özel Salıcı Kliniği

2023 yılının Bütün vatandaşlarımıza, 
Adıyamanlı ve Kâhtalı hemşerilerimize Sağlık, 

huzur ve mutluluk dolu bir yıl olmasını diliyorum

Ahmet Aydın ‘Adıyaman’ı çıkmaz
Sokak olmaktan kurtardık’

TbMM Milli savunma komisyon başkanı ve AK
parti Adıyaman milletvekili Ahmet Aydın AK parti
iktidarı öncesinde ADIYAMAN ÇIKMAZ SOKAK
diye bir tabir vardı. Kâhta’dan öte kara yolu
bağlantısı feribotla sağlanıyordu. AK parti olarak
Nissibi köprüsü ile Adıyaman’ın kaderini karayol-
unda değiştirdik artık Adıyaman çıkmaz sokak
değil dedi.
Hafta sonlarını seçmenleri ziyaretle geçiren
Ahmet Aydın bu hafta AK parti gurup toplantısı
olmamasını da fırsat bilerek temaslarına hafta içi
de devam etti. 
Sincik Gerger ziyaretlerinin ardından Kâhta’da
temaslarını sürdüren Ahmet Aydın beraberinde
AK parti Adıyaman İl başkanı Mehmet Dağtekin
ve Adıyaman belediye başkanı Süleyman Kılıç’la
AK parti Kâhta ilçe başkanlığında düzenlenen is-
tişare toplantısına katıldı.
Kâhta ilçe başkanının açış konuşmasından sonra
AK parti Adıyaman İl başkanı Mehmet Dağtekin
partililere seslenerek üye kayıt çalışmalarına
ağırlık vermelerini istedi.
Adıyaman belediye başkanı Dr. Süleyman Kılıç
partilileri selamlayarak başladığı konuşmasında
Ahmet Aydın başkanın davetiyle Kâhta gezisine
iştirak ettiğini belirterek partililere birlik beraberlik
içinde olmalarını istedi. İstişare toplantısında
Ahmet Aydın şunları söyledi ‘..Kâhta’da AK parti

öncesi iki tane kadar okul vardı, Kâhta nereden
nereye geldi hep beraber yaşayarak gördük. Bu
şehre yatırımlar yaptık. Organize sanayiler yap-
tık. Adıyaman’a 6.Organize kuruluyor. Bunlar es-
kiden yoktu. Hatırlarsanız AK parti öncesi her
sınıfta 40-50 öğrenci vardı. Derslikler okullar
yapıldı.
Adıyaman Kâhta çıkmaz sokaktı. Şimdi Kâhta’-
dan Diyarbakır istikametinde 4 tane güzel yol
yaptık işliyor. Kâhta Narince arasındaki kestirme
yol olan 9 km. yolu önümüzdeki yılın nisan ayları
gibi bitireceğiz.
TÜrKİyeNİN Ve ÜMMeTİN UMUDU 
reCeP TayyİP erDoĞaNDir
Altılı masayı bir araya getiren dışarıdaki gücü
biliyorsunuz. ABD başkanı Joe Biden ne diyordu
Recep Tayyip Erdoğan’ı göndermek için muhale-
feti bir araya getireceğiz destekleyeceğiz dediği
ayan beyan ortada.  Altılı masa niye aday be-
lirleyemedi çünkü onlar belirleyemez o masanın
ardında kim varsa kim kurduysa o adayı be-
lirleyecektir. Türkiye savunma sanayinde ve
birçok alanda bağımlılığı kırdı. Kimseyi takmadan
izin almadan silahlarını yeniliyor teknolojisini ye-
niliyor. Bu atılımın gelişmenin devam etmesi için
Recep Tayyip Erdoğan’ı desteklemeliyiz. Er-
doğan milletin umudu, ümmetin umududur’ dedi.
KayNaK: GaP olay GazeTesi

Canpolat ‘ Geleceğin Mühendisleri Haliliye ’den Çıkacaktır’
Haliliye Belediye Başkanı Mehmet Canpolat, liselerarası düzenle-
nen “Tarihe Yolculuk” konulu bilgi yarışmasının finalinde “Geleceğin
mimarları, mühendisleri, bilim adamları Şanlıurfa’dan ve Haliliye ‘den
çıkacaktır ” dedi. Haliliye İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü ve Haliliye Kay-
makamlığı tarafından düzenlenen Liseler Arası Bilgi Yarışmasında 39
okul yarıştı. Haliliye ilçe sınırları içerisindeki 39 okulun kıyasıya mü-
cadele ettiği “Tarihe Yolculuk” konulu Liseler Arası Bilgi Yarışmasında
finale kalan 3 okul yarıştı. Haliliye Belediyesi Recep Tayyip Erdoğan
Kültür Merkezi Konferans Salonunda yapılan finalin ardından soruları
başarılı bir şekilde yanıtlayan ve rakiplerinden fazla puan alan Şan-
lıurfa Sosyal Bilimler Lisesi, yarışmanın birincisi oldu. Bilgi yarış-
masının kazananı olan Şanlıurfa Sosyal Bilimler Lisesi öğrencilerine
bilgisayar, ikinci olan ÇEAŞ Anadolu Lisesi öğrencilerine bisiklet,
üçüncü olan TOBB Fen Lisesi öğrencilerine ise tablet hediye edildi.

Yarışmanın ardından başarılı bir şekilde yarışan öğrencileri tebrik
eden Belediye Başkanı Mehmet Canpolat, “Geleceğin mimarları,
mühendisleri, bilim adamları Şanlıurfa’dan ve Haliliye’den çıkacaktır”
inancıyla hareket ettiklerini ifade etti. Başkan Mehmet Canpolat, açık-
lamasında şu ifadelere yer verdi: “Şanlıurfa Valimiz, ilk geldiği günden
itibaren benim olmazsa olmazım eğitim dedi. Bizler de aynı yolda,
aynı izde eğitime yönelik çalışmalar yaparak, Kaymakamlık ve Milli
Eğitim ile birlikte eğitime, gençliğe, geleceğe yönelik birçok projeye
imza attık. Eminim ki, bundan sonraki süreçte de yine her zaman
olduğu gibi Şanlıurfa Valiliği himayelerinde çok güzel projelere imza
atıp, genliğimizi geleceğe hazırlayacağız. Bilgi yarışması finaline;
Şanlıurfa Valisi Salih Ayhan, Haliliye Kaymakamı Serap Özmen Çetin,
Haliliye Belediye Başkanı Mehmet Canpolat, finale kalan okul müdür-
leri, öğretmenleri ve çok sayıda öğrenci katıldı. Haber: GaP olay
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72 Ocak 2023

Halil
BAYRAM

Mustafa 
KOCATÜRK..

"Sırrı Süreyya'nın-anılarda kalan
Beynelmilel/Belediye Bandosu Hikâyesi"
Kasım/1977 Belediye Başkanlığı Seçiminde..
Bir gün, Kâhta’dan tanıdık akranım Zeynel
IŞIK Belediye Fen İşlerindeki odama gel-
erek-hal/hatır sorduktan sonra; Adıyaman’a
yeni taşındık, biliyorsun ki-Bizimkiler gibi bir
mesleğim de yok ve bu nedenle-Düğünlere
de gidemiyorum; Eğer her yıl harmandan
sonraları babamla köylere-Öşür toplamaya
gitmezsek-aç kalırız dedi..
Biraz düşündükten sonra..
-Peki, Senin için ne yapabilirim Zeynel; Ben-
den ne istiyorsun, hem bir mesleğin de yok
be kardeşim. Dedim.
-Belediye Başkanına( Mustafa KO-
CATÜRK)söylersen, beni işe alır; Seni kır-
maz, hem-Bizimkilerin Oyunu da kendisine.
Veririz.. 
-ben Onun partisinden değilim! beni din-
ler mi ki?
Hiç istifini bozmadan kararlı bir masumiyetle;
Dinler-dinler, Seni çok sevdiğini biliyorum,
Sen söylersen beni işe alır dedi..
Büyük bir ikilemde kalmıştım; Bir taraftan
Zeynel'in, garip ve bikesliğini benimle-beni
vasıta kılarak-sonlandıracağına olan kararlı,
samimi inancı, bir yandan Benim müzmin
muhalefetim..
-Sizinkiler kaç kişi, dedim Zeynel?
Aniden yüzü parladı ve hiç düşünmeden..
Müdürüm, istiyorsan isimlerini yazıp hemen
getireyim dedi.
Peki dedim, ancak; Sevmediklerini de yaza-
caksın, hiç bir tanesi dışarıda kalmayacak
şekilde-Tamam mı? 

HHH
Ertesi gün elindeki(25-30 kişilik) bir listeyle
gelerek; Al dedi listemiz bu..
Listeyi alarak Mustafa Abiye götürüp verdim.
Baktıktan sonra
-Ne bu Halil, kim bunlar dedi
-Bunlar Senin gönüllü/Müzisyen seçmen-
lerin; İse alınmak istiyorlar..
-İyi de ne yapacağız ki Müzisyenleri?
Ne bilim Mustafa Abi-Olmazsa; Bando ku-
rarız dedim..
Biraz düşündü, Sonra gülümsedi, peki dedi
çağır gelsinler. Dedi

HHH
Üstümden kalkan. Ağır bir yükün naifliğiyle
odama döndüm ve Zeynel’e; Tamam
kardeşim, yarın gelin işe başlayın dedim..
Ben de hafifledim, Zeynel de..
Sonrası mı?
Sonrası Malum..
Sanatı olmayan ya da onu artık icra etmek
istemeyenlerini Belediyenin çeşitli birimlerine
dağıtarak görevlendirdik, diğer Müzisyenleri
de
(Azîz Ve Hamit Çelik’le SAZ ARKADAŞLAR-
INI) karşıma alarak taleplerini dinledikten
sonra; Sizler memleketimize-Sanatınızla
hizmet ediyorsunuz, işinize yine eskisi gibi-
Hafta sonlarında devam edeceksiniz, ancak
diğer günlerdeki mesainizi de, sanatınızı
daha da geliştirmek üzere alet/edevatınızla
beraber "Halk Eğitim Müdürlüğünde" geçire-
ceksiniz diyerek-oraya gönderdik..
Yani..
Hemşerimiz Süreyya Sırrı ÖNDER'İN son-
radan 12 Eylül !980 darbesini konu alan
Sinema Filmi/BEYNELMİLEL'İN dramatik
sahnelerini de betimleyen “ASKERİ BAN-
DO'SUNUN" temelini; 12 Eylül Askeri
Darbesinden önceki son Belediye
Başkanımız rahmetli Mustafa Abiyle (KO-
CATÜRK) beraber-zamanın nasıl bir olgu ve
olaya gebe olduğunu/olacağını pek düşün-
meden-Yıllar öncesinden biz atmışız meğer..
Sadece bununla da sınırlı değil elbet..
Rahmetli Mustafa KOCATÜRK, Adıya-
man’da İşe, Aşa/Ekmeğe muhtaç bir çok
işsiz, gariban ve bikes insanı da Belediye'de
görevlendirerek ve zaman-zaman onların
başka kurumlara naklini sağlayarak, yerler-
ine yenilerini alarak; İstihdama, Sosyal Ve
Siyasal barışa da inkâr edilmez çok büyük
katkılar yapmış-İnsan ve Memleket sevdalısı
bir insandı aynı zamanda.

HHH
Evet..
Şimdi bütün bunlarla Ve bunlar gibi asla un-
utulmaz daha nice anılarımızla beraber, onu
bugün toprağa vereceğiz işte; Geride "Hoş
bir sada misali “yüreklerimizin gizinde kalıp
devinecek ve ,devindikçe de-İnsanlar ancak
yaptıklarıyla anılır dercesine- bizi bize
döndürüp/anımsatacak o asla unutulup/silin-
mez derin ve insani izlerini de saklı tutarak
elbet 

HHH
Allah rahmet eylesin, ışıklar içinde ol; Sevgili
Mustafa abi, Biz Senden razıyız; Allah da
Senden razı olur inşallah; Yolun açık olsun,
öte alemde buluşmak üzere..
(Âmin)

KUTLAMA
2023 yılının bütün insanlık âlemine,

romanya halkına, romanya’da
yaşayan Türklere, bütün 

vatandaşlarımıza, odamız üye ve
yöneticilerine hayırlı, uğurlu ve

mutluluk dolu bir yıl 
olmasını dilerim.
Tamer ATALAY

Romanya-Türkiye TSO başkanı

AdıyAMAn’A Modern
HAyvAn bArınAğı 

adiyaman Belediyesi, sokak hayvanlarına
yönelik çalışmaların sağlıklı bir şekilde
yürütülmesi için bölgenin en modern hayvan
barınağını Adıyaman'a kazandırıyor.
Kısa süre önce Çevre ve Şehircilik Bakanlığı
Milli Emlak Genel Müdürlüğü tarafından Adıya-
man Belediyesine tahsis edilen İndere mevkiin-
deki 48 dönümlük alan üzerine Adıyaman
belediyesi tarafından bölgenin en modern hay-
van barınağı yapılıyor. Hayvan barınağı pro-
jesinin temel atma törenine Vali Mahmut
Çuhadar, TBMM Milli Savunma Komisyonu
Başkanı Ahmet Aydın, AK Parti Adıyaman Mil-
letvekilleri İ. Halil Fırat ile Yakup Taş, Adıyaman
Belediye Başkanı Dr. Süleyman Kılınç, Adıya-
man Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet
Turgut, Adıyaman Cumhuriyet Başsavcısı Ufuk
Mustafa Süren, Adıyaman Alay Komutanı Jan-
darma Albay Ferdi Erbakıcı, AK Parti İl Başkanı
Mehmet Dağtekin, AK Parti Merkez İlçe Başkanı
Mustafa Alkayış, AK Parti Kadın Kolları Başkanı
Saliha Diler, AK Parti Gençlik Kolları Başkanı
Mevlüt Kuştepe, Belediye Meclis Üyeleri,
Belediye Başkan Yardımcıları, kurum amirleri
ve muhtarlar katıldı. Törenin açılış konuşmasını

yapan Adıyaman Belediye Başkanı Dr. Süley-
man Kılınç, katılımcılara tek tek teşekkür ederek
başladığı konuşmasında, "Bu dünya sadece
bize ait değil, tüm canlılara ev sahipliği yapıyor.
Bundan dolayı bizim diğer canlılarımız içinde
elimizden geleni yapmamız gerekiyor. Bu can-
lılar bize emanet. bunları korumamız lazım. Bu
anlamda Adıyaman Belediyesi olarak son 2
buçuk yılda sokak hayvanlarına yönelik
aldığımız 8 bin civarında ihbarı değerlendirdik.
Bu tesiste yapacağımız padoglarla aynı anda
500 hayvanın tedavisi ve rahabilitasyonu
gerçekleştirilebilecek. Ayrıca ameliyathaneleri,
müşahede odaları, görüntüleme odaları, yoğun
bakım servisleri ve idari binasıyla tam kapasiteli
bir tesis olacak olan bu projemiz şehrimize
hayırlı olsun. Emeği geçenlere tekrar tekrar
teşekkür ediyorum" dedi.
ahmet aydin: Hayvanların uygun ortamlarda
barındırılması lazım. Daha sonra söz alan Milli
Savunma Komisyonu Başkanı ve AK Parti
Adıyaman Milletvekili Ahmet Aydın ise önemli bir
projenin temelini atmak için bir araya geldiklerini
söyleyerek, "Hayvanların maruz kaldıkları or-
tamdan kurtarılması, onların uygun ortamlarda

barındırılması ve aynı zamanda rehabilitasyon
merkezlerinin bulunması için çeşitli gayretler sarf
ediliyor. Bundan dolayı Belediye Başkanımız
Süleyman Kılınç'ı tebrik ediyorum" diye konuştu.
Vali Çuhadar: Barınak önemli bir ihtiyaçtı
Vali Mahmut Çuhadar ise yaptığı konuşmada,
"Bugün şehrimizin önemli ihtiyaçlarından
birisini ortadan kaldıracak önemli bir projenin
temelini atmak için bir araya geldik. Sokak
hayvanı, sokak köpeği yada sokak kedisi
tabirini artık yavaş yavaş ülke gündemimizden
çıkarmamız lazım. Gelişmiş toplumlarda
olduğu gibi artık bizde de sahipli hayvanlar ol-
malı, bir de devletin korumasında olan hay-
vanlar olmalı. Bunu görerek kolları sıvayan
Belediye Başkanımızı ve ekibini kutluyorum.
Bu duygu ve düşüncelerle emeği geçenleri bir
kez daha kutluyorum" dedi.
Konuşmaların ardından protokol üyeleri toplu
şekilde alana ilk harcı boşalttı. Ormanlık bir
alan içerisinde yer alan ve yaklaşık 30 milyon
TL'lik bir maliyete sahip olması beklenen pro-
jede 6 adet kapalı padok alanı, kuduz ve uyuz
ünitesi, ameliyat, müşahede ve idari bina yer
alacak. Haber:PHa

Haliliye ilçe sınırlarındaki okullarda hayata
geçirilen “Haydi Çocuklar Müzeye” Projesi kap-
samında Şanlıurfa Müzesini gezen öğrenciler,
hem tarihlerini öğreniyor hem de bilgilerini
pekiştiriyor.
Haliliye Belediyesi, Milli Eğitim Müdürlüğü ve
Kültür Turizm Müdürlüğü tarafından gençlerin
kültürel ve tarihi bilgilerinin artırılması amacıyla
hayata geçirilen “Haydi Çocuklar Müzeye” Pro-
jesi devam ediyor.
Müze Gezisi İşbirliği Projesi kapsamında genç-
lerin kültürel etkinliklerinin ve bilgilerinin artırıl-
ması için Haliliye ilçe sınırlarında bulunan
okullarda eğitim gören çocuklar, müzeye
taşınıyor. Neolitik Çağ’ın en nitelikli müzesi ve
Türkiye’nin en büyük müze kompleksi olan Şan-
lıurfa Arkeoloji Müzesi ile geçmişe yolculuk
yapan çocuklar, hem tarihlerini öğreniyor hem de
kazandıkları bilgilerle geleceklerini inşa ediyor.
Kırsal ve merkez ayrımı yapılmaksızın Halliye
ilçe sınırlarındaki tüm okullarda devam eden
proje, son olarak Yeşil Urfa İlkokul öğrencilerinin
müzeye götürülmesiyle devam etti. Haliliye
Belediyesi tarafından okullarından alınan çocuk-
lar, yapılan ikramın arından Şanlıurfa Müzesine
götürüldü. Burada dönem dönem ayrılan çağları
inceleyen çocuklar, tarihle ilgili bilgilerini
pekiştirdi. Hem öğrenen hem de dönemleri
görme fırsatı bulan minikler, kendilerine sağlanan
bu imkân dolayısıyla Haliliye Belediyesine ve
Belediye Başkanı Mehmet Canpolat’a teşekkür
etti.
Öte yandan, öğrencilerin tarihlerini öğrenmesi
amacıyla hayata geçiren “Haydi Çocuklar Müz-
eye” Projesinin periyodik olarak devam ettiği
açıklandı. Haber: GaP Olay

Haliliye ’de ‘Haydi 
Çocuklar Müzeye’ projesi
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Halil
FIRAT

Büyük Türkiye
Yüzyılı

“BüyüK türKiye” hayalimiz geçtiğimiz
yüzyılda savaşlar, darbeler, terör belası vb
olaylar ile bir miktar gecikmiş olsa da son
20 yılda Cumhurbaşkanımız Sayın Recep
Tayyip Erdoğan’ın ileri görüşlülüğü, cesur
kararları ve lider kişiliği sayesinde bu hede-
fimiz büyük bir ivme kazanmıştır. 
Liderimizin ülkemize kazandırdığı yeni
vizyon ile hedeflerimiz bir bir gerçek-
leşmekte, yapılan çalışmalarla bu hedeflere
yepyeni ve daha büyük hedefler eklenmek-
tedir. Örneğin 20 yıl önce savunma sanayi-
inde bu kadar ileri gidebileceğimizi kim
hayal edebilirdi ki?. 
Savunma sanayinde yaptığımız çalış-
malarla ülkemiz yeni yüzyıla girerken; kendi
insanına olduğu gibi dünya mazlumlarına
da umut olmaya devam etmektedir. 
türKİye yenİ yüzyiLa 
mUHteŞem GİrİyOr
Büyük Türkiye Devleti milli teknoloji ham-
lesi, milli sanayi hamlesi, millî enerji hamle-
siyle ve daha bir çok projeyle yeni yüzyılına
muhteşem girerken, bizlerin de büyük de-
vletin birer parçası olarak muhteşem hazır-
lanmamız elbette kaçınılmazdı. 
“Büyük Türkiye’ Yüzyılına girerken bizde
Samsat Belediyesi olarak; AFAD konutları,
sosyal konutlar, kamu hizmet binaları, alt
yapı, üst yapı, ilçeye doğal gaz getirilmesi,
düzenli tarımsal sulama, Recep Grup İçme
Suyu, Samsat Taplaması, Sahabe külliyesi
vb yatırımlarla başta Cumhurbaşkanımız,
bakanlarımız ve milletvekillerimizin de
destekleriyle Büyük Türkiye Devleti vizy-
onuna yakışır yatırımlar yaptık, yapmaya
devam ediyoruz.
AK Parti Belediyeciliği “Sosyal Medya”
belediyeciliği değil, hizmet belediyeciliğidir.
Emek vermeden, icraat gerçekleştirmeden,
eser üretmeden vatandaşın kalbine girile-
mez. İşte bu sebeple “Sosyal Belediyecilikte
de öncülerden olmak zorunda olduğu-
muzun bilincindeyiz. 
Halkın hakkını halka hizmet olarak direk
şekilde veriyoruz. Samsat Belediyesi olarak
bebeklerimizin dünyaya ilk gözünü aç-
masıyla "Hoş Geldin Bebek Paketi" dağıtıy-
oruz. Ana Sınıfı, ilkokul, ortaokul, lise ve
hazırlık öğrencilerine çeşitli ayni destekler
verirken, üniversite öğrencilerimize de burs
veriyoruz. İstihdam sağlıyoruz. 
Evlenecek çiftlerimize bindallı, gelinlik ve
düğün salonu hizmetlerini ücretsiz veriy-
oruz. Sosyal marketimiz sayesinde giyim ve
gıda desteği sağlıyoruz. Kadınlarımıza istih-
dam artırıcı destekler sunarken çiftçilerimizi
ve üreticilerimizi de unutmuyoruz. 
GenÇLerİmİze SOSyaL
aLanLar aÇiyOrUz
Gençlerimize sportif faaliyetleri için alan
açıyoruz. Evde bakım hizmetleri, hastane
ulaşım desteği, ilçe merkezimize ek olarak
köylerimize de çöp toplama hizmetleri veriy-
oruz. Belediyemizce engelli, yaşlı, gazi ve
şehit ailelerimize pozitif ayrımcılık sağlıy-
oruz. 
Vatandaşlarımızın kullanımına ücretsiz
olarak sunulmuş modern bir taziye ve kültür
evimiz var. Bu yaz Samsat Baraj Park
alanında zipline, dev salıncak, gezi teknesi,
deniz bisikleti aktivitelerini bölgemiz halkına
ücretsiz sunacağız. 
Lavanta bahçemiz mevsiminde ilçemizi zi-
yaret eden misafirlerimize ayrı bir güzellik
sunmakta. Bu güzellikleri yeni kuracağımız
gelincik ve papatya bahçeleri ile taçlandıra-
cağız. Turizm yatırımlarımızın yanı sıra
ticari yatırımlarımız da hız kesmeden
devam etmekte. Esnaf ve zanaatkârlarımız
için küçük sanayi sitesi ihdas ediyoruz. 
Hedef Büyük Türkiye Devleti ise; bize de
büyük görevler düşmektedir. Unutmayın
kalkınma yerelde başlar. Büyük Türkiye De-
vleti olarak yeni yüzyıla girerken tüm
halkımız için sağlık, mutluluk ve huzur diliy-
orum. Devletimiz için gücüne güç katarak
yoluna devam etmesini ve ilelebet yaşa-
masını diliyorum. 
HOŞ GeLdİn BüyüK türKİye yüzyiLi,
HOŞ GeLdİn 2023

adiyaman İl Milli Eğitim Müdürlüğü Şube
Müdürleri Eğitim Bir Sen Adıyaman Şube
Başkanı Ali Deniz’i ziyaret ederek Şube
Müdürlerinin sorunları ve çözüm yollarına dair
çalışmalarını ilettiler. Eğitim Bir Sen Adıyaman
Şube Başkanı Ali Deniz, MEB Şube Müdür-
lerinin özlük ve mali hakları bakımından gerekli
düzenlemeler yapılmadığı mağdur edildiğini
belirterek, mağduriyetlerin giderilmesi için
gayret ettiklerini söyledi. Şube Müdürlerinin
hemen hemen tamamının öğretmen kökenli
olduğunu hatırlatan Deniz, bu arkadaşlarımız
eğitim öğretim hizmetleri içinde kariyer yapma
şevkiyle sınavlara girerek başarılı olmuştur.
Ancak birçoğu okullarında idareci veya öğret-
men olmaları hasebiyle eğitim öğretim sınıfına
tabi iken Şube Müdürü olduktan sonra Genel
İdari Hizmetler sınıfına tabi olmuşlardır. Eğitim
Öğretim Hizmetleri sınıfı çalışanlarının mali ve
özlük hakları ile ilgili iyileştirmeler yapılmasına
rağmen Şube Müdür arkadaşlarımızın öğret-
men kökenli oldukları maalesef unutulmuş ve
yapılan iyileştirmelerden faydalana-

mamışlardır. Bu durum aynı zamanda kamu
çalışanlarının hiyerarşik yapısında da ücret
haksızlıklara sebebiyet vermektedir. Birçok
Şube Müdürü şu anda eğitim öğretin sınıfına
tekrar geçmek için istifanın eşiğine gelmiş du-
rumdadır. Şube Müdürlerinin mağduriyetlerinin
giderilmemesi eğitim öğretim hizmetlerinin de
aksaması riskini beraberinde getirmektedir”
dedi. Şube Müdürleri adına konuşan Mehmet
Türk “Şube Müdürlüğü Milli Eğitim Bakan-
lığının gerek merkez teşkilatının gerekse taşra
teşkilatının en önemli kariyer basamakların-
dandır. Bulundukları bakanlık birimlerinde
hafızadır, taşıyıcı kolondur” ifadelerini kullandı.
Şube Müdürleri durumun vahametini yetk-
ililerin gündemine almak için yaklaşık bir yıldır
kendilerine yakışır usul ve erkanlarla seslerini
duyurmaya çalıştığını dile getiren Türk, “Yerel
ve ulusal karar alıcılarla ve meslek örgütleriyle
irtibata geçmekte, bakanlığa taleplerini ileten
yazılı başvurular yapmakta, günümüzde hak
arama platformu haline dönüşen sosyal me-
dyada durumlarını anlatmaktadırlar” şeklinde

konuştu. Yapılan görüşmede Şube Müdür-
lerinin acilen çözüme kavuşturulması gereken
sorunları ve talepleri şu şekilde oluştu: 
1- Şube Müdürü kariyer yapmış öğretmendir.
Bu nedenle Şube Müdürüne uzman öğretmen
ve baş öğretmen olma hakkı tanınmalıdır.
2- Şube müdürüne haftalık en az 40 saat ek
ders ödenmelidir.
3- Şube müdürünün özel hizmet tazminatı art-
tırılmalıdır.
4- Şube müdürüne makam tazminatı öden-
melidir.
5- Yakın dönemde Şube Müdürünün uhdesin-
den alınan disiplin amirliği yetkisi, okul/ kurum
idareci ve öğretmenlerini de kapsayacak şek-
ilde genişletilerek iade edilmelidir. Böylece
Şube Müdürünün her geçen gün kaybolan
itibarı iade edilmiş olacaktır.
6- Şube müdürünün bir alt görev unvanı okul
müdürü olarak tanımlanmalıdır. Böylece görevi
bırakması veya görevden alınması durumunda
Okul Müdürü olarak
atanmalıdır.KaynaK:pHa

Ali Deniz: Şube müdürleri de faydalanmalıdır

Doç.Dr.İlyas ÖNER ‘BEYAZ UNDAN KAÇINALIM’
Do.Dr.İlyas ÖNER Adıyaman yöresinde özellikle
beyaz undan yapılmış hamurlu yiyeceklerin
çokça tüketilmesi şeker hastalıklarını ve diğer
sorunları ortaya çıkarıyor.
Düzensiz beslenme alışkanlıklarının bir çok
hastalığı da beraberinde getirdiğine dikkat çeken
Dr.Öner şunları söyledi ‘.. Kalorisi düşük yiyecek-
ler tercih edilmeli, ölçülü yenmeli, yemeklerin
öğünlerinde sebze meyve tüketimi önceliğimiz ol-
malıdır.
Şeker oranı yüksek beslenme başta obezite
sorunlarının yanı sıra birçok hastalığın ortaya

çıkmasına sebep oluyor. Özellikle Adıyaman ve
yöresinde beyaz undan yapılan taze fırında
pişmiş ekmek her öğünde tercih ediliyor. Buna
bağlı olarak hareketsizlik vücutta bütün organları
zorluyor. Bize muayeneye gelen hastalarımıza
da beslenme hususunda tavsiyelerimiz her
zaman şu oluyor. Her gün en az yarım saat bir
saat arası yürüyüş, spor ve sebze meyve ağırlıklı
beslenme alışkanlığı en iyi ilaçtır. Beyaz undan
kaçınalım mümkünse kepek oranı yüksek ekmek
tercih edelim’ dedi.
Kaynak: Gap olay gazetesi

Gaziantep Mobilyacılar ihracatçılar birliği başkanı Pınar Tümüklü

‘Enflasyon piyasayı etkiliyor’
Gaziantep Mobilyacılar ihracatçılar birliği
başkanı İşkadını Pınar Tümüklü enflasyon veri-
lerinde gerileme görülmesi sevindirici fakat en-
flasyonun iyice düşmesi gerekiyor dedi.
GAP gazeteciler birliği genel başkanı Zeynel
Abidin Kıymaz Gaziantep Mobilyacılar ihra-
catçılar birliği başkanı İşkadını Pınar Tümüklü’yü
Gaziantep’te işletmesinde ziyaret etti.
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade eden
Tümüklü Gaziantep mobilya sektörünün
içerisinde bulunduğu durum ve piyasalarla ilgili
bilgiler vererek şunları söyledi ’ yüksek enflasyon
nedeniyle hem girdi maliyetleri dalgalı oluyor,
hem de ürünleri pazarlarken benzer sıkıntılar
yaşıyoruz. Irak, Polonya, Cezayir gibi birkaç ülk-
eye ihracat yapıyoruz, bir ürünü yükleyip teslimi

gerçekleşene kadar mamul Fiatları güncellenmiş
oluyor. 
Kasım ayı enflasyon verileri açıklandı. Hükümet
2023 itibariyle hızlı bir şekilde enflasyonun düşe-
ceği müjdesini verdi. Bu müjdeye sevindik
umuyoruz ki böyle olur ve piyasada bir Fiat is-
tikrarı oluşur. Mobilya sektöründe Gaziantep,
birçok sektörde olduğu gibi iyi durumda. Daha
da iyi olması için çabalıyoruz. Esnaflarımızın ra-
hatı ve birlikteliği için Oğuzeli ilçemizde temin et-
tiğimiz arazi üzerinde Mobilyacılar sitesi
oluşturma hususunda önemli aşamalar kaydettik
ve üyelerimizin önemli bir kısmı İnşaata başla-
mak için gerekli başvurularını yaptılar. İnşaatlar
başladığında bu sitede esnaflarımızla daha
örgütlü bir kesim olarak çalışmalarımızı daha da

hızlandıracak ve geliştireceğiz’ dedi.
KIYMAZ: Kadın girişimciler desteklenmeli
GAP gazeteciler birliği genel başkanı Zeynel
Abidin Kıymaz ’da ziyarette Gaziantep bir çok
alanda Doğu ve Güneydoğu’nun lokomotifi
olduğuna dikkat çekerek şunları söyledi ‘..
Gaziantep ilimiz bölgemizde birçok alanda adeta
lokomotif görevini görmekte, sanayi yanı sıra
hizmet sektöründe özellikle sağlık hizmetlerinde
de Ortadoğu’da cazibe merkezi durumunda.
Kadın girişimcileri her yerde desteklemek lazım.
Gaziantep’te kadın girişimci olarak ihracat
başarısı gösteren Pınar Mobilya işletmecisi pınar
hanım ve çalışma arkadaşlarını tebrik ediyor
başarılar diliyorum’ dedi.
Kaynak: Gap olay gazetesi
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KUTLAMA

Musa YILDIRIM
İŞADAMI

2023 yılının bütün vatandaşlarımıza, Adıyamanlı ve
Kâhtalı hemşerilerimize hayırlı, uğurlu ve mutluluk 

dolu bir yıl olmasını dilerim

KUTLAMA

Hüseyin Sevinçtekin
ASDIFED Genel başkanı

2023 yılının bütün vatandaşlarımıza, Adıyamanlı
hemşerilerimize hayırlı, uğurlu bir yıl olmasını

temenni ederim
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Hüseyin
GÜZEL

ABDURRAHMAN
SUGEÇMEZ’İN
DOSTLUĞU

KıZılaY Çay bahçesinin giriş kapısında üstü
başı perişan, eli yüzü, kir içinde bir delikanlı
ayakkabı boyacılığı yapmaktadır. Kir pas
içinde olan boyacı çocuğun bu pejmürde hali
Kızılay çay bahçesi müsteciri olan Abdurrah-
man SuGEÇMEZ ‘in dikkatini çeker.
Abdurrahman SuGEÇMEZ bu boyacı
çocuğa ; Nedir la ..! Nedir bu üstün başın kir
içinde? Boyacı çocuğu ters bir yüz ifadesiyle
”ne var ne olmuş üstüme, başıma ?” diye
karşılık verir.
Çocuğun bu sert tavır içinde ki ifadesi Abdur-
rahman SUGEÇMEZ’İN asabını bozar.
Abdurrahman SUGEÇMEZ “la sen önce bir
ayağı kalk. Benden konuşurken ayağı kalk,
öyle konuş. Kalk la..! Kalk ayağı! Senin anan
yok mu .? nedir bu üstün başın,? Nedir bu
halin? Anan niye üstünü başını yıkamıyor?
Niye temizlemiyor? anan sana niye bak-
mıyor.?
Boyacı Çocuğun gözlerinden yaşlar süzülür.
Anam var mı ki yıkasın, Anam var mı ki temi-
zlesin? Anam ölmüş ölmüş. Yok ha yok ..!
Deyince, O anda Abdurrahman SUG-
EÇMEZ’ inde gözlerinden yaşlar dökülür
Anasızlığın acısını yüreğinde his ederek ,
Hemen personeli Berces’e seslenir.
“Bu delikanlıyı Karşıdaki berbere götür
tıraş ettir, buradaki Gençlik banyosunda
iyi bir yıkansın, temiz olduktan sonra bu
mağazadan, Bir iki takım pantolon, kazak,
gömlek al” diye tembihte bulunur.
Abdurrahman SUGEÇMEZ bu olayın verdiği
moral bozukluğundan Çay bahçesinden içeri
girmez iş yerinden ayrılır. Akşama doğru iş
yerine gelir masanın başına geçer oturur,
Günlük hesabı kontrol etmeye başlar.
Bir ara başını kaldırır. Bir delikanlının köşede
ayakta durduğunu fark eder. Bu delikanlıyı
tanıyamaz. Neyin nesi kuşkusuna kapılır.
Personeli Berces’i çağırır. Kim bu deli kanlı
ne bekliyor burada der.?
Berces; Bu bizim bu günkü boyacı çocuk..!
deyince, Abdurrahman SUGEÇMEZ bu
yakışıklı deli kanlının sabahleyin tartıştığı
boyacı çocuk olmasına ihtimal vermez.
Hayret içinde kalarak tanıyamadığını söyler.
Boyacı çocuğunu yanına çağırır. “Sen
ayakkabı boyacılığından ne kadar kazanıyor-
san, ben sana günlük üç katını yevmiye
olarak vereceğim. Sen yalınız etraftan boş
bardakları topla etraftaki masalara bak yeter”
diyerek anlaşma sağlanır.
Bu çocuğun çalışkanlığı Köse Abe lakaplı
Abdurrahman SUGEÇMEZİN çok hoşuna
gider. Abi kardeş ilişkisi içinde işlerine devam
ederler.
Kızılay çay bahçesi müdavimlerinden olan
Harran üniversitesi üst düzey görevlisi ho-
caya, Bu Boyacı çocuğu Harran üniversite-
sine alması için ricada bulunur.
Kısa bir müddet sonra bu boyacı çocuğu
üniversiteye alırlar. Çocuğun üniversiteye
alındığını duyan babası, Abdurrahman SUG-
EÇMEZ’ in yanına gelir, elini öpmeye çalışır,
Abdurrahman müsaade etmez.
Boyacı çocuğun babası; Artık bu benim değil
senin evladın. Bu senin oğlun, senin
kardeşin, senin namusundur benim değil der,
Bu deli kanlının halen üniversitede görev
yapmakta olduğu söylenmektedir.
Başta dedik ya;
aBDurraHMan SuGEÇMEZ‘İn
BOYacı ÇOcuKla Su GEÇMEZ
DOSTluĞu ..!

Mehmet Kuş’ HİZMETTE
GENÇLER ÖNCELİĞİMİZ OLDU’

GaZETEcı-YaZar Zeynel Abidin Kıymaz'a
2022 yılı çalışmaları ve 2023 yılı hedeflerini açık-
layan Şanlıurfa Eyyübiye belediye başkanı
Mehmet Kuş Türkiye'nin en genç nüfusuna
sahip olduklarına dikkat çekerken, gençlerin din-
lenebilme, eğlenebilme ve spor yapabilmeleri
için projeler gerçekleştirdiklerini söyledi.
GAP gazeteciler birliği genel başkan yardımcısı
Gazeteci-Yazar Mehmet Canbey’in de hazır bu-
lunduğu ziyarette,  Türkiye’nin,  belki de
dünyanın en genç nüfusuna sahip olduklarını
vurgulayan başkan Kuş ‘bu gençler kentin yok-
sulunun da çoğunlukta olduğu Eyyubiye’de
eğitim alırlarken özel dershane ve okul imkân-
larından ne yazık ki yeterli yararlanamıyorlar,
işte burada belediye olarak biz bu açığı ihtiyacı
karşılamaya çalışıyoruz’ dedi
Eyyübiye belediye başkanı Mehmet Kuş’un
Hizmetlerimizden bazıları şunlar : 
Nemrut’un Tahtı olarak bilinen Deyr Yakup Man-
astırı Turizme açılacak
Şehrin tarihi ve kültürel varlıkları envanterinde
önemli bir yer tutmasına rağmen, bugüne kadar
turizme kazandırılmayan Nemrut’un Tahtı adlı
tarihi kalıntıların kurtarılması için, Eyyübiye
Belediyesi’nin Kültür ve Turizm Bakanlığı’na
sunduğumuz proje onaylandı. Kadim şehrimizin
önemli eserlerinden biri olan Deyr Yakup Man-
astırını (Nemrut’un Tahtı) turizme kazandırıy-
oruz.
EYYÜBİYE’DE alTı MaHallE DaHa
DOĞalGaZla ıSınacaK
Mahalle sakinlerimiz, 32 ilden büyük olan
Eyyübiye ilçesinde doğalgaz olmamasından
sitem ediyorlardı. Biz de o gün kendilerine doğal-
gaz getireceğimize dair söz vermiştik ve
sözümüzde durduk 5 mahallemizi doğalgaz ile
buluşturduk.6 Mahallemiz için ise çalışmalara
başladık. Bundan iki ay kadar önce ana boru
hatları döşenen mahallelerimizde, bugün
itibariyle cadde cadde, sokak sokak işlemlere
başladı. İnşallah bu kış altı mahallemiz de kıs-
men doğalgazla ısınacaklar. Doğalgazımız, şim-
diden ilçemize hayırlı olsun.
SınaV HaZırlıK MErKEZİ 
Eyyubiye’de geliştirdiğimiz projelerden olan ve
büyük ilgi gören sınav merkezlerinden ikincisi de
tamamlandı. Kayıtların kabul edildiği sınav

merkezinde dersler önümüzdeki günlerde
başlayacak.
Şanlıurfa’nın sosyo-ekonomik yönden en deza-
vantajlı ilçesi Eyyubiye’de, gençlerin üniversite
sınavlarında başarılı olmalarını temin etmek
amacıyla daha önce eğitim otakları ve gençlik
merkezlerinde verilen eğitim desteklerini, özel
dershane hizmetlerini aratmayan binalara
taşıdık, Yenice Mahallesi’ndeki sınav hazırlık
merkezinin hazırlıklarını tamamladı.
Eylül ayında 200 öğrenciye kapılarını açan
Onikiler Mahallesi Sınav Hazırlık Merkezi’nden
sonra gelen yoğun talebe cevap verebilmek
adına Yenice Mahallesi’nde ikinci sınav hazırlık
merkezinin kurulması için çalışmalara başladık,
burada da çevre mahallelerde yaşayan 200
gencin eğitimine önemli katkılar sağlayacak bir
binayı özel dershane niteliği kazandırdı.
Dört kattan oluşan Yenice Sınav Hazırlık
Merkezi’nde düzenleme ve tefrişat işleri tamam-
landı. Önümüzdeki günlerde derslerin başlaya-
cağı merkezde, sınıflar, çalışma salonları,
dinlenme alanı gibi ayrıntılar yer alıyor. 
Sınav merkezi sayısını 3 e çıkartıyoruz. 3. Sınav
merkezimizin yer tespitini yaptık çalışmalara
başlıyoruz.
YÜZlErcE EYYÜBİYElİ 
GEnÇ BuraDa ÇalıŞacaK
Şanlıurfa Organize Sanayi Bölgesi’nde projemiz
olan(OSB) yapımı devam eden fabrika binası in-
şaatı Betonarme aksamı büyük oranda tamam-
landı fabrika binası hizmete sunulduğunda,
yüzlerce gence istihdam imkânı doğacak.
Sosyo ekonomik yönden Şanlıurfa’nın en deza-
vantajlı ilçesi olan Eyyübiye ilçenin genç nüfus
potansiyelinin en büyük sorununun işsizlik
olduğunu, bu sorunu çözmek için kamunun tüm
imkânları seferber ediliyor. İstihdama katkı
sağlanacak bu proje önemli.
EYYÜBİYE’DE KEnTSEl 
DÖnÜŞÜM DEVaM EDİYOr
Vaatlerimiz arasında yer alan ve 3,5 yılda
gerçeğe dönüşen kentsel dönüşüm projesinin ilk
etabı tamamlandı. 367 konut ve 35 işyerinden
oluşan projenin ilk etabı tamamlandı vatan-
daşlara teslim edildi., 600 konutluk ikinci etabın
da müjdesini verdim.
Akçakale yolu üzerindeki Akçamescit Ma-

hallesi’nde başlatılan ve 4 etap halinde toplam
3000 konutun inşa edilmesi planlanan kentsel
dönüşüm projesi kapsamındaki ilk etap tamam-
landı. “Seçilmeden önce Eyyübiye’yi değiştire-
ceğiz, dönüştüreceğiz, güzelleştireceğiz
demiştik. 
Eyyübiye Belediyesi koordinesinde bölgede inşa
edilen ve edilecek olan 3600 konutun yanında
yine TOKİ tarafından Türkiye’nin en büyük
sosyal konut hamlesi kapsamında Eyyübiye ’ye
4250 konut inşa edilecek.  
EYYÜBİYE MİllET BaHÇESİ’nDE 
SOna YaKlaŞılDı
Şanlıurfa’da yapımı devam eden, 180 dekarlık
alanıyla bölgenin en büyüklerinden olan
Eyyübiye Millet Bahçesi’nde sona yaklaşıldı.
Spor tesisleri ve ağaçlandırması büyük oranda
tamamlanan tesiste, oyun alanları, kamelyalar,
aletli spor alanlarının kurulumu da tamamlandı.
Eyyübiye Millet Bahçesi’nde ağaçlandırma çalış-
maları büyük oranda tamamlandı. Yetişkin
ağaçların dikildiği, aşırı sıcaklardan kuruma-
maları için titizlikle bakım ve sulamalarının
yapıldığı ağaçlara yenileri ilave edilecek.
İçerisinde, halkın nefes alacağı çok büyük yeşil
alanlar, yürüyüş ve bisiklet yolları, çocuk oyun
alanları, kamelyalar, banklar, spor alanları, gölet
ve kapalı tesislerin yer alacağı Eyyübiye Millet
Bahçesi, çok yakın zamanda hizmete sunulacak.
EYYÜBİYE’DE 14 MİlYOn Tl’lİK 
TESİS HİZMETE GİrİYOr
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın eşi
Emine Erdoğan Hanımefendi’nin himayelerinde
Türkiye genelinde başlatılan Sıfır Atık Projesi’ni
Eyyübiye’de hayata geçirdik, projenin uygulan-
masıyla ciddi manada israfın önüne geçmiş ola-
cağız.
Şanlıurfa’nın sanayi bölgeleri, çarşıları ve önemli
turistik alanlarının içinde yer alması nedeniyle
değerlendirilmesi gereken önemli miktarda atığa
sahip olan Eyyubiye’de inşa edilen Sıfır Atık
Ayrıştırma ve Depolama Tesisi için yaklaşık 14
milyon TL harcandı.
2022 yılında durmadan çalıştık, 2023 yılında
tempomuzu daha da artırarak aynı şevkle çalış-
maya devam devam edeceğiz. Hedefimiz sorun-
ları çözülmüş bir Eyyübiye ortaya
çıkarmak.’dedi.KaYnaK: GaP OlaY 

BEYAZGÜL ‘Şanlıurfa belediyesi 4.500 gence iş imkânı sağladı’
Şanlıurfa Büyükşehir belediye başkanı Zeynel Abidin
Beyazgül Büyükşehir bünyesinde kurulan fabrikalarda 4.500 Şan-
lıurfalı genç iş sahibi oldu dedi.
Şanlıurfa’da işsiz gençlere yönelik iş olanakları sağlayan Şan-
lıurfa Büyükşehir Belediye Başkanı Zeynel Abidin Beyazgül’ün tal-
imatları doğrultusunda OSB’de yapımı tamamlanan fabrikalarda
üretim başladı. Şanlıurfa Büyükşehir Belediyesi bünyesinde kuru-
lan fabrikalarda 3 vardiya halinde 4 bin 500 gence iş imkanı sağ-
landı.
Şanlıurfa Büyükşehir Belediye Başkanı Zeynel Abidin Beyazgül,
Şanlıurfa Valisi Salih Ayhan, Haliliye Belediye Başkanı Mehmet
Canpolat, iş başı yapılan ayakkabı fabrikasında incelemelerde bu-
lundu.
Fabrikada çalışan personellerle yakından ilgilenen Başkan
Beyazgül, onlarla sohbet edip çalışmalar hakkında bilgi aldı.
Ayakkabı üretiminin yapıldığı fabrikada öğle vardiyasında işçilerle
birlikte sıraya giren Başkan Beyazgül, Ayhan ile Başkan Canpolat
öğle yemeğini hep birlikte yediler.
BaŞKan BEYaZGÜl, faBrİKalarıMıZDa 
ÜrETİM BaŞlaDı
Şanlıurfalı gençlerin istihdamına yönelik kurulan fabrikalarda üre-
timin başladığını anlatan Şanlıurfa Büyükşehir Belediye Başkanı
Zeynel Abidin Beyazgül, ‘’Şanlıurfa Büyükşehir Belediyemiz
tarafından ihalesi yapılan fabrikalarımızda Şanlıurfa Valimiz Salih
Ayhan, Haliliye Belediye Başkanı Mehmet Canpolat ile incelemel-
erde bulunduk. Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı’nın yürüttüğü Caz-
ibe Merkezlerini Destekleme Programı kapsamında Karacadağ
Kalkınma Ajansının verdiği hibelerle fabrikalarımızı kurduk. Şan-
lıurfa’nın istihdama ihtiyacı olduğunu düşünüyorduk. Fabrikalar

hazır olduğunda yatırımcının daha kolay geleceğini düşündük ve
fabrikalarımızdan 5 tanesinin tahsisi yapıldı, bir tanesini de Halk
ekmeğimiz için ayırdık. Fabrikalarımızı gezerek işçilerimizle bir
araya geldik ve bu bizi gerçekten çok mutlu ediyor.
20 yaş ortalaması olan şehrimizde tabi ki en büyük sorun istih-
damdı ve bu istihdam konusunda atılan en büyük adımdır. OS-
B’ye su getirme projesinin tamamlanmasıyla buraya yatırımlar
daha da artacaktır. Biz büyük bir öncülük yaptık ve buraya gelen
yatırımcılar diğer yatırımcılara vesile oluyorlar. Güvenli ortamda
ürettiklerini kolayca ihracat veya iç piyasaya yönelik ulaşım
sorunu olmadığını gördüler. Bu bir çağrı, bu bir başlangıçtı. Şan-
lıurfa’da bunların arkası gelecektir. Birlik ve beraberlik içerisinde
yapılan çalışmaların devamı gelecektir’’ diye konuştu.
aYHan:ÜrETİM Olan YErDE ZEnGİnlİK VarDır

Şanlıurfa Valisi Salih Ayhan ise ‘’Şehrimizin kalbi OSB’deyiz. OS-
B’de üretimin olduğu yerde zenginlik vardır ve zenginliğin olduğu
yerde huzur vardır. Şanlıurfa’da iş alanında biz pastayı büyüte-
ceğiz’’ diye konuştu.
Türkiye’nin en genç illeri arasında ilk sırada yer alan Şanlıurfa’da
Organize Sanayi Bölgesinde Büyükşehir Belediyesi tarafından
hayata geçirilen fabrikalarda üretim başladı.  Dev fabrikalarda şal-
terler kaldırıldı, 3 vardiya halinde 4 bin 500 Şanlıurfalı genç iş başı
yaptı. Biri halk ekmek fabrikası olarak hizmet veremeye başlayan
fabrikalardan 5 tanesinde ise ayakkabı üretimi yapılıyor. Sanayi
ve Teknoloji Bakanlığı’nın yürüttüğü Cazibe Merkezlerini Destek-
leme Programı kapsamında Büyükşehir Belediyesinin OSB’de
yapımını sürdürdüğü fabrikalarla Şanlıurfa, ayakkabıcılık sek-
töründe cazibe merkezi haline gelecek. HaBEr: GaP OlaY
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Merİnos Holdİng Yön. Kur. BaşKanı alİ erdeMoğlu

‘Mehmet Erdemoğlu ilkeleriyle yaşıyor’
ErdEmoğulları holding kurucusu merhum
işadamı Mehmet Erdemoğlu vefatının 16.yılında
sevenleri tarafından anıldı. 
Vefatının 16.yılında doğum yeri olan Adıya-
man’ın Besni ilçesinden ilçe protokolü Kay-
makam Çağlar partal, jandarma komutanı,
emniyet müdürü, milli eğitim müdürü, hastane
başhekimi başta olmak üzere, ilçenin siyasi parti
ve STK temsilcileride Gaziantep Erdemoğlu
Holding’de Ali Erdemoğlu’nu ziyaret ederek mer-
hum Mehmet Erdemoğlu’nu andılar. 
CHP Adıyaman eski milletvekili Celal Topkan’ın
Ankara’dan katılımının yanı sıra yurdun birçok
yerinden gelen misafirler, Gaziantep 4.organize
sanayide bulunan Merinos’ta bir araya geldi. 
alİ ErdEmoğlu duYGuluYdu
GAP gazeteciler birliği genel başkanı Zeynel
Abidin Kıymaz 23 yıl önce Mehmet Erdemoğlu’
ile çekilmiş bir resmi arşivinden çerçeveleterek
getirip hediye etti. Resmi inceleyen oğul Ali
Erdemoğlu çok duygulandığını ifade ederek,
Kıymaz’a teşekkür etti.
Zeynel Abidin Kıymaz: Rahmetli Sosyal ilişki-
lerinde de çok başarılıydı
GAP gazeteciler birliği genel başkanı Zeynel
Abidin Kıymaz Mehmet Erdemoğlu’nun sadece
iş alanında değil, sosyal ilişkilerde de son
derece başarılı olduğunun altını çizerek şunları
söyledi ‘… Rahmetli ile 90 lı yılların başında
dostluğumuz başladı, zamanla ben onu ziyaret
ediyordum, o da beni ziyaret ediyordu. Aramızda
yaş farkı çok olmasına rağmen son derece
mütevazı biriydi. İnsanları kırmamak üzmemek
için özel çaba gösterirdi. Mekânı cennet olsun’
dedi.
Celal ToPKaN ‘HuZur VE BarıŞ 
İÇİN ÇaBalıYordu’
CHP Adıyaman eski milletvekili Celal Topkan
Mehmet Erdemoğlu’nun toplumsal barışı artır-
mak için özel çaba gösterdiğine dikkat çekerek
şunları söyledi ‘.. Merhum Besinlilerin bir
ağabeyi büyüğüydü. Toplumsal barışa katkı sun-
mak için çabalardı. İş alanında kazandıklarını
Besni’ye yatırım yaparak, hayır kurumlarına
yardım ederek çaba gösterdi. Mehmet abinin
bize mirası oğulları oldu. Oğulları Ali bey olsun
İbrahim bey olsun onun ilkelerini yaşatmak için
çaba gösteriyorlar.
Çağlar Partal( Besni Kaymakamı): Besni’de her
gün ondan bahsedildiğini fark ettim
Besni ilçesinde göreve başladığım süre 3-4 ay

gibi kısa bir süre oldu. İlk günden beri Mehmet
Erdemoğlu’ndan bahsediliyor. Besni ilçemize ve
birçok yere yaptıkları yurtlar, okullar, taziye evleri
ve yardımlarla vatandaşların duasını alan biri.
Mekânı cennet olsun
Hasan Emre (Yazar-Şair):  BİlGE İNSaN
mEHmET ErdEmoğlu’Na 
raHmET dİlİYorum
Kırık Gönüller Mimarı, Mahzun Kalpler Limanı,
Besni’li Bilge insan Sayın Mehmet Erdemoğlu’nu
anmak için Besni'den Gaziantep’e çok yoğun
katılım gördüm gurur duydum. Besinliler vefakâr
insanlar olduklarını bir kez daha burada gözler
önüne serdiler.
ali ErdEmoğlu (Erdemoğulları Holdin 
Yön. Kur. Başkanı) : SEVENlErİ BİZİ 
YalNıZ BıraKmadı
Aradan 16 yıl geçmiş, buna rağmen her geçen
yıl babamız, toplumda daha fazla gündem
oluyor, anılıyor konuşuluyor. Babamızın ilkeleri
vardı. Bizlerde evlatları olarak o ilkelleri yaşat-
mak için çaba gösteriyoruz. Babamız bir nevi
aramızda ilkeleriyle yaşıyor. Besni’nin hemen
hemen bütün bürokratları, siyasileri, STK temsil-
cileri, Adıyaman’dan, Gaziantep’ten, İstanbul’-

dan, Ankara’dan yurdun çeşitli yerlerinden sev-
enleri bizim bu duygulu günümüzde bizlerin bir
nevi hüznünü paylaştılar. Hepsine ayrı ayrı
teşekkür ediyorum ‘dedi.
Erdemoğlu Holdingde misafirlerle yenilen öğle
yemeği sonrası, mezarlığa gidilerek
Gaziantep’te Rahmetli Mehmet Erdemoğlu
mezarı başında anıldı, yoğun katılımlı anma pro-
gramında rahmetliye Fatihalar okundu. Oğul
İbrahim Erdemoğlu babası Mehmet Erdemoğlu’-
nun ilkelerini mezarı başında okuyarak o ilkelere
bağlı çalıştıklarını ifade etti.
Mehmet Erdemoğlu :
1931 doğum, malatya Besni ilçesi
İlkokul yıllarından itibaren dokuma ustasının
yanında çalıştı
1970 Gaziantep, ticaret hayatına giriş
1983 Halı üretimi
1999 dönemin Cumhurbaşkanı Süleyman
demirel tarafından hayırseverlik ödülü
2000 TBmm Üstün Hizmet Ödülü
2003 Yılında GaP oSCar Yılın En başarılı
işadamı ödülü
16 aralık 2006 Vefat
İnsan onurunu en yüksek düzeyde tutarak,

öğrenmek, çalışmak ve üretmek temelleri üz-
erine kurduğu yaşamının öyküsü 2010
yılında bir anı kitabı haline getirilerek yayın-
lanmıştır.
İlkeleri
asla yalan söylemeyin.
Hiçbir zaman dürüstlükten şaşmayın.
Kimseyi azarlamayın ve hor görmeyin.
Kimsenin işine müdahale etmeyin.
Bitmiş işi bozmaya çalışmayın.
Ödemelerinizi söz verdiğiniz zamanda yapın.
İşçinin parasını alın teri kurumadan ödeyin.
Pazarlık yaptığınız işten ödeme sırasında,
tekrar para kesmeyin.
Söz ağızdan çıkar. anlaşma yaptığınız bir
alışverişten zarar etseniz bile dönmeyin.
Herkese karşı hoşgörülü olun.
ailenize daima sahip çıkın.
Eş, dost ve akrabalarınızı bırakmayın.
Kapınıza gelen kimseyi geri çevirmeyin.
Başkasını kendiniz bilin; öyle bakın.
Servetin sınırı yoktur, mükâfatı vardır.
İşinize, insanınıza, vatanınıza, devletinize,
bayrağınıza sahip çıkın.
KaYNaK: GaP olaY GaZETESı

12.qxp_Layout 1  1.01.2023  13:12  Page 1



15 Aralık 2022 22

  
     

      
   

    
     

   
    
 

    
     

   
    

    
    
    

   
    

   
   

  
 

   

  
     

   
    

    
   

   
   
    
     

    
    

  
    

    
   
     
   

    
   

   
   
  

 

 

   
  

 
    
    

   
   

   
    

   
   

   
    

    
   

   
    

   
   

    

 
 

    
    

 
   

  
    

   
    

     
   

    

 
 

   
   

    
   

   
   

    
      

     
   

   

   
     

      
     

   
   
    
   

    
      

    
    

   
  

    
   

  
 
 

    
     

     
     

   
      

    
 

    
    

   
    

  
   

   
   

    
    

  
   

   
  
   

   
 

   
   

   

  
   

   
   
   

    
  

   

  
  

   
   

    
     
   

   
    

   
     

    
     
 

    
   

    
    

   
  

   
    

   
    

 
   
     
   

   
   

   
    

  
   

  
  

  
   
   

   
 

  
   

  
  

  
    

  
 

  
    

  
   
  

   
 

  
  

  
    

  
  

  
   

  
   
  

 
   

   
   
    

  
    
    

  
    

  
   
    

    
    

  
   

   
  

   
  

   
  
    

  

  
  

   

  
   

   
   
    

   
   

    
     

   
   

   
    

   
    
   

    
    
   

  
  

   
  

  

132 Ocak 2023

KUTLAMA

Mehmet CANPOLAT
Haliliye Belediye başkanı

2023 yılının bütün insanlık âlemine, Şanlıurfalılara, 
Haliliye’li vatandaşlarımıza, belediyemiz, yönetici ve 

çalışanlarına hayırlı, uğurlu ve mutluluk dolu bir 
yıl olmasını temenni ederim.

Dağtekin: Teşkilatlarımızla sahadayız
ADALET ve Kalkınma Partisi (AK Parti) İl
Başkanı Mehmet Dağtekin, parti teşkilatı olarak
yapılan çalışmaları değerlendirdi.
AK Parti Adıyaman İl Başkanı Mehmet
Dağtekin, yarın seçim olacak gibi sahada
çalıştıklarını dile getirdi. Halka hizmeti hakka
hizmet olarak gördüklerini aktaran Başkan
Dağtekin, konuşmasını şöyle sürdürdü: "Teşki-
latlar olarak bizleri sahaya yönlendirilmesi nok-
tasında Adıyaman teşkilatı olarak hep birlikte
sahadayız. Özellikle kadın kollarımız, gençlik
kollarımız ve ana kademedeki bütün ekibimizle
çalışmalarımız sürdürüyoruz. Biz halkımız ile
sanki seçimler bitmiş, tekrardan seçim olacak-
mış gibi çalışma içerisindeyiz. Özellikle
halkımızda bu süreç içerisinde görülen bir takım
sıkıntıları istişare ediyoruz. Ekonomik noktada
pandemi sonrası yaşadıklarımız ortada ama
çözüm üretme noktasında ister asgari ücret
noktasında, ister erken emeklilik noktasında,
Türkiye'de bugüne kadar sosyal desteği veren
bir hükümet olarak, AK Parti iktidarı olarak biz

asıl sıkıntıyı çeken kesimlerimize yönelme
konusunda hiçbir zaman geri durmadık ve dur-
mayacağız inşallah ama asıl olan birde özellikle
kadın kollarımızın evlere kadar girerek, ne gibi
sıkıntılar var biz bu sorunları nasıl çözüme
ulaştırırız la ilgili bir çalışma içerisine girebiliriz
diye hiç boş durmuyoruz. Adıyaman Belediyem-
izin bu konuda ciddi bir gayreti var TOGEM
tarafından, özellikle sosyal destek kapsamında
vakıfların ciddi bir çalışmaları var. Bunların hep-
sini yakından takip ediyoruz. Bununda bilin-
mesini istiyoruz, bu işleri siyasetten değil, bir
davanın insanları olarak yapıyoruz ve yapmaya
da devam edeceğiz. Biz halkımıza hizmeti
hakka hizmet, hakkın emrinde bir kul duygusu
ile yapıyoruz. Bunu inşallah ömrümüzün so-
nuna kadar devam ettireceğiz. Bütün teşkilat-
larımla birlikte sahadayız ve sahada olmaya
devam edeceğiz. Halkımızdan 2023 doğru
giderken bizim yereldeki eksiklerimizi, yerel
olarak bizlere bildirmelerini ve bunun çözümü
ile ilgili gelebilirler" KAYNAK:PHA

SamSat Beledİye Başkanı Halİl Fırat
‘Meyveciliğe destek isabetli‘

HER yıl Adıyaman’ın her ilçesinde farklı farklı
ürünlerde meyveciliğe destek sağlayan Adıya-
man Valisi Mahmut Çuhadar, Samsat Kay-
makam’ı Süleyman bakan,  İl genel meclisi
başkanı Mehmet Can Erdoğan, Köylere hizmet
götürme birliğine, Adıyaman İl tarım ve Samsat
tarım müdürlüğüne bu duyarlılıklarından dolayı
teşekkür ediyorum.
Her ilçede ihtisas bahçeleri adı altında yapılan bu
projeyi önemsiyorum. Adıyaman’da tarımsal an-
lamda meyveciliğin geliştirilmesi için bu çalış-
malar çok önemli.
Besni’de Fıstık, Gölbaşı’nda Trabzon hurması,
Tut ilçesinde Tut, Kâhta badem, Gerger’de Nar
gibi ürünlerde fide destek oluyor. Bu bölgelerin
toprak ve iklim yapısına göre bu destekler plan-
lanıyor ve sonuçları açısından oldukça verimli
oluyor.
Samsat ilçemiz için Adıyaman Valisi Sayın Mah-

mut Çuhadar, Samsat Kaymakamımız Süleyman
Bakan, İl genel meclisi başkanımız Mehmet Can
Erdoğan, İl Tarım Müdürümüz Nurettin Kıyas,
Samsat AK parti ilçe başkanı Hasan Erdem,
encümen üyelerimiz ve Samsatlı vatan-
daşlarımızın katılımıyla düzenlenen törenle Sam-
sat ilçemiz ’de Nar fidanları dağıtımı oldu. 
Samsat İlçemizde Nar üretiminde iddialı bir
ilçeyiz, ilçemizde üretilen nar’ların aroması tadı
aranan bir ürün. İhracatı kolay. 
Samsat’ta Nar bahçelerinin geliştirilmesi araziler-
imizi yeşillendiriyor, erozyonu önlüyor, istihdama
kapı aralıyor ve Samsat’a girdi sağlanıyor. İşsi-
zliği de bölgemizde bir nebze azaltacak bu çalış-
malara belediye olarak her zaman destek
vermeye devam edeceğiz.
Bu projeye katkı sağlayan Milletvekillerimize, Val-
imize Kaymakamımıza ve emeği geçenlere
teşekkür ediyorum. HABER: GAP OLAY
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KUTLAMA

Mehmet KUŞ
Eyyübiye belediye Başkanı

2023 yılının bütün vatandaşlarımıza, Şanlıurfalılara,
Eyübiyelilere, Belediyemiz yönetici ve çalışanlarına 

hayırlı uğurlu bir yıl olmasını temenni ederim.

Ahmet Aydın ‘KUYULU 
OSB HAYIRLI OLSUN’

aK parti Adıyaman milletvekili, TBMM
Milli savunma komisyon başkanı Ahmet
Aydın Adıyaman’ın 6.Organize sanayi
olacak Kuyulu OSB’nin kuruluşunun
tescil edildiği müjdesini verdi.
Ahmet Aydın basın açıklamasıyla duyur-
duğu müjde ile ilgili şu açıklamayı yaptı
‘Adıyaman’da sanayi gelişimine ve
bunun yanında işsizliğin çözümüne de
çok büyük katkılar sağlayan Organize
Sanayi Bölgelerine bir yenisini daha ek-
lemek için olanca gücümüzle gayret
göstermeye devam ediyoruz. 
ÖNCELİĞİMİZ İŞSİZLİĞİ aZaLtMaK
Her zaman önceliklerimiz arasında yer
alan işsizliği önlemek ve istihdamı teşvik
etmek için sanayicilerimize sanayi
parseli üretmek, sanayinin bir arada
kümelenmesiyle ülke ekonomisine yük-
sek katma değer kazandırarak, en fazla
istihdamı taahhüt eden firmalara ucuz
veya bedelsiz arsa tahsisini sağlamak
için OSB’lerin önemi tartışılmazdır.
Bu bağlamda, yer seçimi çalışmaları

tamamlanmış ve yeri kesinleşmiş olan
Adıyaman Kuyulu Organize Sanayi Böl-
gesi’nin kuruluş sicili Sanayi ve Ticaret
Bakanlığı’nca onaylanmıştır.  Şimdiden
ilimize hayırlara vesile olmasını temenni
ediyorum.
10 YILLIK SaNaYİ PaRSELİ İhtİY-
aCINI KaRŞILaYaCaKtIR
Yer seçim çalışmaları tamamlanarak
tüzel kişilik kazanan ve Adıyaman’ın 6.
OSB’si olacak olan, Adıyaman Kuyulu
Organize Sanayi Bölgesi, merkeze yak-
laşık 33 km mesafede olup Adıyaman
havaalanına 60 km, Şanlıurfa
havaalanına 80 km mesafede olup 430
hektarlık alandan oluşmaktadır. Adıya-
man Kuyulu Organize Sanayi Bölgesi,
merkezde kurulu OSB’nin yaklaşık bir-
buçuk katı büyüklüğünde olup ilimizin
önümüzdeki 10 yıllık sanayi parseli ihtiy-
acını karşılayacak büyüklüktedir.
Adıyaman Kuyulu Organize Sanayi Böl-
gesi gerek bulunduğu konumu itibari ile
gerekse de altyapısı hazır imkânları ile

bir çekim merkezi haline gelecek ve yeni
yatırımların Adıyaman’a gelmesi
sağlanacaktır. Bu bölgede sanayi
parsellerinde üretimin başlamasıyla
20.000 kişiye istihdam sağlanacağı
öngörülmektedir.
YatIRIMCILaRI KUYULU OSB’YE
YatIRIM YaPMaYa DaVEt EDİYO-
RUM
Bu önemli projede, başta Cumhur-
başkanımız Sayın Recep Tayyip ER-
DOĞAN olmak üzere, Sanayi ve Ticaret
Bakanımız Sayın Mustafa VARANK, mil-
letvekili arkadaşlarımız, Adıyaman Val-
imiz, teşkilat mensubu arkadaşlarımız
ve emeği geçen herkese teşekkür ed-
erken, sanayisi ve ticareti gelişmiş, işsiz-
lik sorunu asgariye inmiş bir Adıyaman
için el ele vererek tüm yatırımcılarımızı
Adıyaman-Kuyulu Organize Sanayi Böl-
gesi’nde yatırım yapmaya davet ediyor,
tekrar hayırlı ve uğurlu olmasını diliyo-
rum.’ dedi.
KaYNaK: GaP OLaY GaZEtESI

Dr.Salıcı ‘Sağlık Sektöründe Kâhta’ya katkı Sunuyoruz’
Kâhta Özel Salıcı Kadın Doğum Kliniği işletme sahibi
Kadın doğum hastalıkları uzmanı Dr.Mehmet Salıcı Kâh-
ta’ya sağlık alanında katkı sunmaya çalışıyoruz dedi.
Salıcı şunları söyledi ‘Kâhta’da verdiğimiz klinik Kâhta
ilçemizde bulunan hastalarımızın yanı sıra, Samsat, Sin-
cik ve Gerger ilçelerimizden de gelenlere hizmet veriy-
oruz.
Devlet hastanesinde yoğunluktan dolayı hastalara yeterli
zaman ayıramıyorduk. Burada hastalara daha fazla
zaman ayırıyoruz. Bu hizmetlerimiz 2023 yılında, hizmet
kalitesini artırarak devam edeceğiz.
2023 yılının bütün vatandaşlarımıza, Adıyamanlı
hemşerilerimize hayırlı ve uğurlu bir yıl olmasını diliyo-
rum’ dedi. Kaynak: GaP olay gazetesi
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Yalçın
TOPÇU

TÜRKİYE 
YÜZYILINA

DOĞRU

2022 yılı Türkiye açısından 2023
yılının yani Cumhuriyetimizin kuru-
luşunun 100. yılının ve ‘Türkiye
Yüzyıl’ının hazırlık finalinin yılı oldu
diyebiliriz.
Milli ve yerli motivasyonla ve tama-
men kendi emeğimizin bir sonucu
olarak adına Türk ve Türkiye Yüzyılı
dediğimiz yepyeni bir dönemin
kapılarını devlet millet el ele açmayı
başardık.
Türkiye artık bölgesinde lider
dünyada da görmezden gelinmesi
imkânsız bir ülke haline geldi.
Buraya kolay gelinmedi. Nice
badireler atlatıldı, tuzaklar boşa
çıkarıldı.
Siyasi istikrarımızı bozdurmayan
milli iradenin yetki verdiği Cumhur-
başkanımızın üstün liderliği, Cumhur
İttifakının mimarı MHP lideri Sayın
Bahçeli’nin olağanüstü fedakârlığı
ve idealizmi Türkiye’ye çok kısa za-
manda çok büyük ufuk ve geniş
pencereler açmıştır.
İçeride kurumlar arası tam bir bütün-
leşme sağlanırken, dışarıda ise etk-
isi ve gücü her geçen gün artan bir
Türkiye profili ortaya çıkmış ve
büyük oranda kabul görmüştür.
dünyayı etkisi altına alan Pan-
deminin ekonomiyi ve sağlık sis-
temlerini çökerttiği bir ortamda
Türkiye ayakta kalmayı başarmış
ve başta sağlık, eğitim ve
savunma yatırımları olmak üzere
yoluna aynen devam etme irade-
siyle ciddi bir mesafe almıştır.
Küresel ekonomide gelişen olumsu-
zluklara bir de Rusya ile Ukrayna
arasındaki sürpriz savaş eklenince
şüphesiz ki dünya ile birlikte bizim
de zorluklarımız fazlalaştı.
Fakat Türkiye tamamen kendi men-
faatlerine uygun bir dış politikayla
bölgemizdeki savaşın etkilerini ham-
dolsun en aza indirmeyi başardı.
Hatta tek güvenilir aracı ülke olma
pozisyonuyla bambaşka fırsatlara
bile kavuştuğunu dost da düşman
da ifade etmektedir.
Küresel enerji koridorundaki
coğrafi konumunu izlediği doğru
ve etkili siyasetle daha üst seviy-
eye taşıyıp enerji pazarının
merkez üssü olmaya doğru il-
erleyen bir Türkiye söz konusu.
bu çok büyük bir değişim ve tar-
ihi bir başarıdır.
Kıtalar arası güven limanı olan
Türkiye, aklı başında herkesin
takdirine mazhar olan başarılara
imza atıyor.
Yeni dönemde güç hiç kuşkusuz en-
erji kaynaklarına hâkimiyet ile ölçüle-
cektir.
Türkiye gerek kendi yerel enerji kay-
naklarını çıkarmakta aldığı
olağanüstü mesafeler gerekse Akd-
eniz enerji kaynaklarıyla ilgili koy-
duğu sağlam iradeyle bölgesinde ve
küresel bazda güçlü bir oyuncu ha-
line geldi.
Mavi vatan konusunda, Ukrayna
krizi sırasında muhalefetimizin akıl
almaz savrulmalarına rağmen
Türkiye sahada da masada da güç
kaybetmemiş, aksine çok stratejik
mevziler elde etmiştir.
Bu başarıların sırrı Ankara merkezli
siyaset takip eden yönetim erkinin
sergilediği sağlam iradedir.
Ekonomik anlamda kısa vadede bir
kısım olumsuzluklar yaşansa da alı-
nan tedbirlerle üstesinden gelindiği
içindir ki, otoritelerce uzun vadede
Türkiye’nin önünün çok açık olacağı
değerlendirilmektedir.
Türkiye’nin öteden beri savunma ve
enerji harcamalarının, bütçenin en
büyük kalemlerini oluşturduğunu
biliyoruz.
Yerli savunma sanayisinde
kazanılan başarılar, yerli enerjide alı-
nan mesafeler, dışarda kazanılan
mevziler, içerde sağlanan uyum ve
tarihin altın tepside önümüze sun-
duğu fırsatlar, Türkiye yüzyılının
ayak sesleri olmuştur.
Güçlü devletin, güçlü ekonomi,
güçlü silahlı kuvvetler ve güçlü
siyasetle olduğu herkesçe malu-
mudur.
Türkiye son zamanlarda attığı adım-
larla bütün dünyanın dikkatini
çekiyor.
Neo Osmanlıcı, otoriter, yayılmacı
ve sair suçlamalarla itibarsızlaştırıl-
maya çalışılan yerli ve milli siyaset

esasında tarihi yeniden yazacak
adımlar atmaktadır.
bunu gören akıllı siyasetçiler
Türkiye ile dost kalabilmenin yol-
larını aramaktadırlar.
Bugün Avrupa belli etmese de
Türkiye’yi ötelemenin yanlış olduğu-
nun farkına varmıştır.
Amerika her ne kadar PKK ve
Yunan kartıyla Türkiye’yi köşeye
sıkıştırma politikasını sürdürse de
başarısız kalacağının farkında
olarak zeytin dalı uzatan adımlar at-
maktadır.
Rusya ise Türkiye’yi dünyanın den-
gesi, terazisi konumuna getirmiştir.
Bunlar bir çırpıda geçilecek mevzu-
lar değildir.
Türkiye kendi medeniyet kaideleri
üzerinde yükselen bir muhteşem
yüzyıla merhaba demiştir.
Vicdanlı, izanlı ve sağduyulu herkes
bu gerçekleri görmektedir.
Türkiye sağlam bir devlet aklıyla
yönetilmekte ve yönetenlerin tek
gerçeği ise devletin ve milletin fay-
dasıdır.
Bölgesinde ve dünyada ki sorunları
realist bir akılla ve “Türk Samimiyeti”
ile çözen, kazan kazan mantığıyla
hareket etmekte olan güvenilir bir
Türkiye var.
Mısır, İsrail, Suriye politikalarında
yaşanan gelişmeleri bu çerçevede
değerlendirmek gerekir.
Türkiye Yüzyılı vizyonu yepyeni bir
açılım sağlarken burada Türk
dünyasıyla kurulan bağlara da özel
önem atfedildiği hatırda tutulmalıdır.
Türk Devletleri Teşkilatının her
geçen gün kurumsallaşması, Türk
dünyası ülkelerinin kendi kay-
naklarını ve fonlarını birlikte
yönetme iradesi göstermesi, Büyük
İpekyolu’nun yeniden canlandırıl-
ması ve enerjide atılan adımlar
siyasi tarihe geçen gelişmeler ol-
muştur.
300 milyonluk stratejik bir
coğrafyanın ortak bir irade
etrafında toplanması dünya
düzeninde ciddi farklılıklar oluştu-
racaktır.
Ve bu yeni düzende Türkler çok
önemli bir fonksiyon icra ederek
dünyanın vicdanı, terazisi ve ma-
zlum milletlerin yeniden dirilişinin
müjdecisi olacaktır.
Türkiye Yüzyılı ufukta doğmuş, 2023
yepyeni bir milattır.
Yüzyıl önceki düşmanların siyase-
tine devam eden iç ve dış mihraklar
apaçık ortadadır.
Çok ağır bedeller ödeyerek asır-
lardır bu topraklarda yaşama
iradesi gösteriyoruz.
En son yüzyıl önce her evden en az
bir şehit vererek kazandığımız istik-
lal mücadelesinin hatıraları halen
diridir.
Bugün yeniden aynı günleri kurgu-
layan birilerine karşı, sahada ve
masada dik duran siyasi iradeye
yetki veren milli iradenin, 2023 de
önüne konulacak sandıktan da derin
millete yaraşır bir irade çıkacak ve
bu büyük millet siyasi istikrarını asla
bozdurtmayacaktır.
Türkiye; devleti ve milletiyle,
Türkiye yüzyılının şanlı sancağını
hem Türk dünyasının hem ma-
zlum milletlerin, hem de dünyanın
huzur ve güvenliği için göndere
çekerek çok hayırlı neticelere
öncülük edecektir İnşallah.
Sözlerime, ad günü 31 Aralık 1954
olan Muhsin başkanımı, DP
hükümetlerinde eğitim, kültür-sanat,
ulaştırma ve bayındırlık alanında
yaptığı icraatlar ve MTTB başkan-
lığındaki fikri duruşuyla tarihimizin
şeref sayfalarına not düşen 27
Mayıs Cuntasının Müebbet hapse
mahkûm ettiği, 31 Aralık 1961 de
vefat eden Ahmet Tevfik İleri’yi,
“Türk devletini yıkmak ve Türk mil-
letini parçalamak isteyen bölücüler
yalnız Türklüğe değil, İslam’a da
ihanet etmektedirler.” diyen 31 Aralık
1988’de vefat eden Türk-İslam
ülküsünün başöğretmeni Seyyid
Ahmet Arvasi’yi de saygı, rahmet ve
şükranla anarak bitiriyor, niyeti halis
olan milletimizin, akıbeti de hayır
olacaktır inşallah, çünkü gayreti
yüce takdire teslimdir diyor, mil-
letimize ve tüm insanlığa hayırlı
seneler diliyorum.
yalçın Topçu

Yalçın Topçu ‘Yahnici, Kabre
sığmayan yiğidimizdi’

CumhurbAşKAnı Başdanışmanı
Yalçın Topçu 27 Aralık Tarihi’nin
anlam yüklü bir tarih olduğuna dikkat
çekerek, 27 Aralık 1979 yılında Ercü-
ment Yahnici’nin şehit edildiğini ve
kabre sığmadığını söyledi.
Aralık ayının bu gününe dikkat çeken
bir açıklama yapan Cumhurbaşkanı
başdanışmanı Yalçın Topçu şunları
söyledi ‘ 27 Aralık 1919 de
Cumhuriyetimizin kurucusu, İstiklal or-
dularımızın başkomutanı, Büyük
Atatürk’ün, Türk-İslam Dünyasının ve
bütün mağdur ve mazlumların kalesi
ve sığınağı olan, İstiklal ve istikbalim-
izin karargâhı Ankara’mıza geldiği
gündür.
KAbrE SıĞmAyAn yİĞİT

Aynı zamanda,27 Aralık 1979,Ülkücü
Hareketin Başbuğu Alparslan
Türkeş’in "Ercüment...  Aslan gibi bir
yiğitti. Benim elimde yetişmişti; çok
severdim. Pırıl pırıl bir çocuktu. An-
nesi balkondan Ercüment'i yolcu ed-
erken hainler, anasının gözü önünde
şehit ettiler. Mezara indirilirken başın-
daydım. Mezara bile sığmadı
yavrum..."dediği, ağabeyimiz, ülkü-
daşımız, Ercüment Yahnici’nin şe-
hadetinin yıldönümü ve 27 Aralık
1936 da, İstiklal Şairimiz Mehmet Akif
Ersoy’un, yine 27 Aralık 1941 de, öm-
rünü Türk Dünyasının birliğine,
bağımsızlığına adayan Kazak devlet,
siyaset ve fikir adamı Mustafa
Çokay’ın Hakka vuslatlarının

yıldönümleridir.
hEr TÜrKÜn İKİnCİ mEmLKETİ
AnKArAdır
Başta Büyük Atatürk olmak üzere milli
mücadelemizin tüm kahramanlarını,
kabre sığmayan ülkücü şehidimiz Er-
cüment ağabeyi, Türk milletinin istiklal
mücadelesinin simgesi ve birliğimizin
manifestosu İstiklal Marşı‘mızın
yazarı, Milli Şairimiz Mehmet Akif Er-
soy’u, ”Her Türk’ün iki vatanı vardır:
Birincisi kendi doğduğu topraklar, ikin-
cisi Türkiye’dir.” diyen
Türkistan Bağımsızlığının Bayraktarı,
Mustafa Çokay’ı saygı rahmet ve
şükranla anıyoruz.
mekânları cennet,
makamları ali olsun.

Halil Fırat ‘2023’te hizmet
katlanarak devam edecek’
AdıyAmAn’ın Samsat ilçesi belediye
başkanı Halil Fırat 2023 yılında aynı
kararlılıkla çalışarak hizmetleri katla-
yarak yolumuza devam edeceğiz
dedi.
Samsat belediye başkanı Halil Fırat
2022 yılı çalışmalarını ve 2023 hede-
flerini gazetemize açıkladı.
1988 yılında sular altında kalarak
adeta yolan Samsat ilçesinin, 2017 ve
2018 yıllarında ard arda yaşadığı de-
premlerle sarsıldığına dikkat çeken
Fırat, Samsat İlçeyi büyük çabalarla
ayağa kaldırdıklarını ifade ederek
şunları söyledi. ‘… 20223 yılının
bütün hemşerilerimize hayırlı uğurlu
ve mutlu bir yol olmasını temenni
ediyorum. 
Samsat belediyesi olarak, göreve
başladığım günden beri sıfır sorun
olacak şekilde çalışmalarımızı
sürdürüyoruz. 
1988 yılında sular altında kalan
ilçemiz, Atatürk barajı altında kaldığı
için bu ilçemiz şu an bulunan noktaya
taşındı. Bu büyük bir felaketti.
Dedelerimizin atalarımızın mezarları
sular altında kaldı.
Tarihi kalemiz ve yüz yıllardır yaşan-
mışlıklara tanıklık eden Samsat kay-
boldu. Bu başlı başına bir felaketti.
İlçenin eksiklerini tamamlama, sorun-
ları sonlandırma derken 2017-2018
de yaşadığımız depremlerle yıkıldık,
vatandaşlarımız çadırda yaşamaya
başladı, bir kısmı Adıyaman merkeze
çevre bölgelere gitmeye başladı. 
Sağ olsunlar Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdoğan, Çevre şehirci-
lik bakanımız Murat Kurum, İçişleri
bakanımız Süleyman Soylu, TBMM
milli savunma komisyon başkanımız
Ahmet Aydın başta olmak üzere vekil-
lerimiz, Valimiz özel ilgi gösterdiler.
Hızla yaşadığımız bu felaketin altın-
dan kalkmaya başladık. 
Bu gün şükür TOKİ konutlarının çoğu
tamamlandı hak sahiplerine verildi.
İlçemizde yaşanabilir bir Samsat mey-
dana getirmek için belediye olarak her
alanda projelerle gece gündüz
çalıştık. 
Emine Fırat Taziye ve kültür evi pro-
jemizi tamamladık hizmete açtık. Bu
gün Samsat’ta önemli bir ihtiyaca
cevap veriyor.
Samsat merkezde Saat kulesi mey-

dana yaptık, Samsatlılar bu çalış-
mamızı beğendi, ilçemize ayrı bir renk
kattı.
Düğün salonu inşa ettik tamamlandı,
tefrişi ile ilgili ufak tefek eksikler var
onları tamamlıyoruz. Samsatlıların
düğün nişan Nikâh gibi merasimleri
için burada ücretsiz olarak bu hizmeti
sunuyoruz. Genelde dar gelirli vatan-
daşların ikamet ettiği ilçede düğün ya-
panlar için bu önemli bir hizmettir. 
İlçemizde baraj suları üzerinden geçil-
erek zıplıne  hizmeti sunduk, gençler-
imiz vatandaşlarımızın yanı sıra
Adıyaman merkezden, Kâhta ilçemiz-
den köylerden özellikle hafta sonları
Samsat’a geliyorlar.
İlçemizde spor salonu inşa edildi, bu
hizmetten gençlerimiz vatan-
daşlarımız yararlanıyor.
Lavanta bahçesi çalışmamız oldu,
bahçemiz Samsat’a ayrı bir güzellik
kattı, ekimini teşvik ediyoruz.
Canlı hayvan borsası yaptık, hayvan
alım satımı için bu alan gerekliydi.
Özellikle kurban bayramlarında bu
ihtiyaç fazlasıyla ortaya çıkıyordu.
Kesimlerin sağlıklı yapılması için
ortam hazırlandı. Nezih ortamda hay-
vanlar burada alınıp satılmanın yanı
sıra kesimhanesiyle vatandaşa
hizmet veriyor.
İlçemizde fiber internet hizmeti sun-
duk vatandaşlarımız bundan ücretsiz
yararlanıyor.
Gençlik merkezi yapıldı, halı saha
gençlerimize yaptık, gençlere çocuk-
lara vatandaşlarımıza giyim yardımı
yaptık.
Dev salıncak inşa ettik, ayrıca asma
köprü yaptık, baraj kıyısına gelenler
bu hizmetleri görüyorlar yararlanıyor-
lar.
Şehit Yusuf Atal parkı yaptık, ayrıca

2023 te eski milli eğitim müdür-
lerinden rahmetli Abdulgafur Büyük-
fırat adına bir park yapacağız.
TOKİ sosyal konut için 100 kişi için
kura çekimi yaptı, bu kurayla belir-
lenen vatandaşlarımıza ev yapımına
başlanıyor.
Sahabe Saffan Bin muattal hazret-
lerinin külliyesinin türbesinin yapımı
hızlandı.
Belediye ve Kaymakamlık hizmet bi-
naları tamamlanmak üzere, yanı sıra
Emniyet müdürlüğü ve Jandarma için
hizmet binaları yapımı bitmek üzere.
Samsat ilçemize tekstil fabrikası açıl-
masına öncü olduk.
Yaşlılarımıza evde bakım hizmeti
veriyoruz. ÇATOM da kadınlarımızı
üretim yapıyor yakında kooperati-
fleşme ortamına kavuşacaklar. Kadın-
larımızı ve gençlerimizi her alanda
destekliyoruz.
Hasan Gazi Otogarı adıyla ilçemizde
ulaşım sektöründe çalışanlar ve
vatandaşlarımız için Otogar yaptık.
Şehit Fırat Demir adına bir park inşa
ettik.
Üniversite öğrencilerimize burs veriy-
oruz onlara destek oluyoruz.
İlçe merkezimize parke taşlar döşüy-
oruz, bir yandan yol yapıyoruz bir
yandan parke döşüyoruz.
Yarı olimpik havuz inşa ettik gençlerin
hizmetine sunduk.
İlçemize doğal gaz geldi bundan
vatandaşlarımız yararlanıyor.
Vatandaşlarımızın ihtiyaçlarına bi-
naende büyük bir cami yapımı içinde
çalışmalarımız var.
Her alanda Samsat ilçemizi ayağa
kaldırdık, 2023 yılın da bu tempomuz
devam edecek sıfır sorun dediğimiz
noktaya ilçemizi ulaştıracağız.’ dedi.
Kaynak: GAP olay gazetesi
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